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kalendář akcí leden 2020

LEDEN 2020 od - do hod. více v rubr.

1. 1. St Novoroční miniturnaj v šachu 16.00 Pionýr

2. 1. Čt Herna Jinečáčku 9.00 - 17.30 Jinečáček
Schůzka mladých rybářů (každý čtvrtek) 16.15 SCJS

3. 1. Pá

4. 1. So Knihovna otevřená 9.00 - 12.00 Knihovna
Tříkrálový průvod v Čenkově 8.00 Čenkov
Tříkrálový turnaj ve volejbale 8.40 TJ Sokol

5. 1. Ne Tříkrálová sbírka v kostele v Jincích 8.00 Farnost

6. 1. Po

7. 1. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

8. 1. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 SCJS
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

9. 1. Čt Herna v Jinečáčku 9.30 - 17.30 Jinečáček
Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 SCJS

10. 1. Pá Uzávěrka výtvarné soutěže knihovny Knihovna

11. 1. So Výstup na vrch Praha 8.50 TJ Sokol

12. 1. Ne

13. 1. Po Otevřena služebna policie v Jincích 15.00 - 17.00 Policie

14. 1. Út Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

15. 1. St Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

16. 1. Čt Herna v Jinečáčku 9.30 - 17.30 Jinečáček

17. 1. Pá Vyhodnocení výtvarné soutěže 15.00 Knihovna
Uzávěrka Jineckého zpravodaje na únor 2020

18. 1. So

19. 1. Ne

20. 1. Po Úhrada za svoz SKO (denně do 31. 1.) 7.30 - 17.00 Městys
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21. 1. Út Úhrada za svoz SKO 7.30 - 15.00 Městys
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

22. 1. St Úhrada za svoz SKO 7.30 - 17.00 Městys
Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

23. 1. Čt Tento den se poplatky za svoz SKO nevybírají! Městys
Herna v Jinečáčku 9.30 - 17.30 Jinečáček

24. 1. Pá Úhrada za svoz SKO 7.30 - 14.00 Městys

25. 1. So Maškarní bál v Čenkově 20.00 Čenkov

26. 1. Ne

27. 1. Po Úhrada za svoz SKO 7.30 - 17.00 Městys

28. 1. Út Úhrada za svoz SKO 7.30 - 15.00 Městys
Senior klub 14.00 - 17.00 SCJS

29. 1. St Úhrada za svoz SKO 7.30 - 17.00 Městys
Herna v Jinečáčku 9.00 - 12.00 Jinečáček
Oddíl Trilobit 14.00 - 16.00 Pionýr
Výtvarná dílna v knihovně 15.00 - 16.45 Knihovna
Šachový kroužek 16.00 Pionýr

30. 1. Čt Úhrada za svoz SKO 7.30 - 15.00 Městys
Herna v Jinečáčku 9.30 - 17.30 Jinečáček

31. 1. Pá Úhrada za svoz SKO 7.30 - 14.00 Městys
Pololetní prázdniny ve škole Škola
Ledová Praha Pionýr

ÚNOR 2020 – více v příštím čísle

2. 2. Ledová Praha Pionýr

3. - 7. 2. Příměstský tábor 8.00 - 16.00 Kult. komise

4. 2. Piškvorky s knihovnou 14.00 - 16.00 Knihovna

12. 2. Schůzka klubu učitelů důchodců 14.00 SCJS

13. 2. Schůzka klubu vojenských důchodců 15.30 SCJS

14. 2. Hasičský ples v Čenkově 20.00 Čenkov

15. 2. Dětský maškarní karneval v Čenkově 13.00 Čenkov

15. 2. Oldies párty v Čenkově 20.00 Čenkov

22. 2. Členská schůze rybářů v Čenkově 14.00 Rybáři
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společenská kronika leden 2020

Jubilanti
Vše nejlepší, hodně zdraví, klidu a spokojenosti do dalších let
přejeme našim spoluobčanům, kteří slaví svá životní jubilea.
Holá Anna 70 let Čejpová Anna 70 let
Vlachová Jiřina 70 let Abraham Jozef 75 let
Hanusková Blanka 91 let Feist Jiří 90 let

Dne 29. ledna 2020 oslaví své krásné
90. narozeniny náš tatínek, dědeček
a pradědeček pan Jiří Feist.

Do dalších let mu vše nejlepší, především mnoho pevného zdraví,
štěstí, spokojenosti a rodinné pohody přeje celá rodina.

V prosinci 2019 oslavila narozeniny členka Českého zahrádkářského svazu
Jince paní Miroslava Endrštová. Zahrádkáři nezapomněli,
ale v tiskárně zařádil šotek a gratulace z minulého zpravodaje bez povšimnutí
unikla. Přejeme tedy dodatečně všechno nejlepší.

V lednu 2020 gratulujeme paní Iloně Melicharové, Ireně Henešové
a Milanovi Policarovi.

Všem přejeme hodně zdraví, spokojenosti, elánu
a pěstitelských úspěchů.

Iva Jelínková, předsedkyně ČZS

Narození

Štrobová Zuzanka
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V Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N K YYYYY
Nezemřeli, nebo� žijí stále dál v srdcích těch, kteří je milovali.

Dne 22. prosince 2019
tomu bylo již 40 let, kdy utichlo
zlaté srdce naší maminky
a babičky,
paní Marie Míchalové
a 26. srpna uplynulo 27 let,
co za ní odešel náš milující tatínek,
dědeček, pan Oldřich Míchal.
S láskou v srdcích a úctou stále vzpomínají a nikdy nezapomenou
dcery a synové s rodinami.

V očích slzy, v srdcích žal…
Dne 7. ledna 2020 tomu bude
již 13 let, co nás navždy opustil
drahý manžel, tatínek, dědeček
a syn, pan Josef Helcl
z Jinec.

15. ledna 2020 uplyne
8 smutných let od chvíle,
kdy se bez slůvka rozloučení stejnou cestou vydal náš milovaný
syn, bratr a vnuk, pan Josef Helcl ml.
Nikdy na vás nezapomeneme.
Za celou rodinu manželka Mária Helclová a matka.

Rozloučili jsme se

Kabátová Marta
Hečlová Helena
Hejnal Karel
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Dne 7. ledna 2020 uplyne 15 let,
co nás navždy opustil
pan Vladimír Valta z Jinec.

Kdo jste ho znali, vzpomeňte společně s námi.

Nikdy nezapomene manželka Anežka
a děti Vladimír a Monika s rodinami.

Tvůj hlas se ztratil, Tvůj úsměv vítr vzal
a nám jen bolest zanechal…

Dne 21. ledna 2020 tomu bude jeden rok,
co nás navždy opustil
pan Antonín Lízner z Jinec.

S láskou navždy vzpomíná manželka,
dcera a syn s rodinami.

Neplačte, že jsem odešel,
ten klid a mír mi přejte,
jen v srdcích věčnou vzpomínku
si na mne zachovejte.

31. ledna 2020 tomu bude 19 let,
kdy nás navždy opustil manžel
a tatínek pan Bohuslav Pokorný
z Rejkovic.

Vzpomíná manželka Irena
a dcera Bohuslava s rodinou.

V Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N KV Z P O M Í N K YYYYY
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Městys Jince leden 2020

Vážení spoluobčané,
máme tu leden, první měsíc roku 2020.
Doufejme, že magický letopočet nám
snad přinese více životních jistot, bez-
pečí a spokojenosti.
Dovolte mi, abych – tak jako každý rok – poděkoval za spolupráci radním,
zastupitelům, členům komisí a výborů, zaměstnancům úřadu a SMJ
za zvládnutí náročných úkolů, které na nás v uplynulém roce čekaly.
V jeho závěru jsme schvalovali rozpočet na tento rok, připravovali žádosti
o dotace, z nichž některé, bohužel, nevyšly, což mne velmi mrzí. Ale i tak
stojí před námi řada úkolů a investičních akcí, které je třeba dotáhnout
do konce. Doufám, že se nám to podaří.
Za dlouholetou bezvadnou spolupráci s městysem Jince patří poděkování
13. dělostřeleckému pluku pod velením plk. Ivana Mráze, který ke konci
roku předal pomyslné žezlo svému nástupci. Novému veliteli posádky pře-
ji, aby se mu dařilo a naše spolupráce armády s městysem v dalším období
zdárně pokračovala. Pan velitel bude mít naši plnou podporu.
Děkuji také živnostníkům a podnikatelům, kteří pro městys udělali velký
kus práce. Jsem rád, že se nám podařilo navázat kontakt a spolupráci
i s novým jineckým farářem P. Walczakem.
V neposlední řadě děkuji pořadatelům, jež nám závěr minulého roku zpří-
jemnili kulturními a společenskými akcemi - hasičům, kulturní komisi
Rady městyse Jince, spolku Jinečáček, ZŠ a MŠ Jince, ZUŠ J. J. Ryby,
Pionýrské skupině Jince a oddílu Trilobit, knihovně, zahrádkářům a dal-
ším společenským a zájmovým organizacím. Velké poděkování patří p. o.
Služby městyse Jince a jejím zaměstnancům za zajištění technické a orga-
nizační pomoci, bez které by se organizátoři akcí neobešli.
Chci se při této příležitosti obrátit i na ty, co kulturní akce v Jincích tak
rádi a často kritizují – nenechávejte si své nápady pro sebe, přij�te a za-
pojte se aktivně do činnosti kulturní komise. Vím, že mladí mají spoustu
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nápadů a přinesou svěží vítr do plachet. Ale také se přesvědčí, že zorgani-
zovat akci, která by se líbila úplně všem, není tak jednoduché, jak si před-
stavují. Pokud se chcete na kulturním životě v Jincích podílet, kontaktuj-
te předsedu KK pana Václava Zeiska.
Na kulturní vyžití občanů budeme pamatovat také letos. Situaci nám tro-
chu zkomplikovala rekonstrukce Sokolské zahrady. Musíme najít náhrad-
ní řešení, a to vhodné prostory pro pořádání akcí, než bude dokončena
rekonstrukce huti Barbora. Už te� vám ale mohu prozradit, že dubnové
„Čarodějnice s hasiči“ zpestří i letos oblíbená hudební skupina Rocksana.
Milí spolupracovníci, občané, přátelé, kamarádi, do nového roku 2020 vám
všem přeji hodně zdraví, osobních i profesních úspěchů, plnou náruč štěstí
a život v míru.

RSDr. Josef Hála
starosta městyse Jince

Zpráva o činnosti rady
za období od 16. 9. 2019 do 11. 12. 2019

Předmětem zprávy o činnosti rady budou informace z jednáních rady
městyse od 16. 9. 2019 do 11. 12. 2019 V tomto termínu se uskutečnilo
celkem 5 jednání rady (16. 9., 30. 9., 21. 10., 18. 11., 2. 12.)
Projednávané podněty se týkaly následujících oblastí:

Kontrola usnesení – v úvodu jednání je dán prostor ke kontrole usne-
sení z předešlého jednání, zápisy jsou radím zasílány e-mailem.

Příprava a vyhodnocení zastupitelstva
Vyhodnocením zastupitelstva z 18. 9. 2019 se rada zabývala na svém jed-
nání 30. 9. Rada průběžně připravovala jednání zastupitelstva, definitivní
návrh programu ve znění, jak byl zaslán zastupitelům a zveřejněn na úřed-
ní desce, schválila 2. 12.

Program rozvoje městyse, výstavba
Příprava na rekonstrukci úpravny vody, rozšíření vodovodu
a kanalizace
Rada městyse Jince schválila přijetí dotace ve výši 1.282.319, - Kč z roz-
počtu Středočeského kraje ze Středočeského Infrastrukturního fondu
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a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci projek-
tu „Optimalizace a doplnění systému zásobování vodou městyse Jince“,
ev. č. projektu ISF/ŽIV/038980/2019.
Rada schválila:
a) výběrové řízení na výběr dodavatele – výběr dle kvalifikace na akci
„Optimalizace a doplnění systému zásobování vodou a odkanalizování obce
Jince“ a stanovila termín pro otevírání obálek na 23. 10. 2019 od 10 hod
a termín hodnocení nabídek na 11. 11. 2019 od 13 hod;
b) rada jmenovala členy komise pro otevírání obálek a členy hodnotící komise;
c) jmenovala náhradníky členů komise pro otevírání obálek a náhradníky
členů hodnotící komise;
Rada schválila využití nabídky firmy IKIS, s.r.o. za cenu 55 tis. Kč bez
DPH na provedení komplexního výběrového řízení na výběr technického
dozoru staveb na akci „Optimalizace a doplnění systému zásobování vodou
a odkanalizování obce Jince“.
Schválila oslovení tří dodavatelů k podání nabídky na dodavatele služeb
TDS v souvislostí s akcí „Optimalizace a doplnění zásobování vodou
a odkanalizování městyse Jince“, a to: Vodohospodářský rozvoj a výstav-
ba, a.s. (VRV a.s.), Ing. Přemysl Pěknice – stavební a inženýrská kancelář
Sezimovo Ústí a TDS BOZP, s.r.o (Ing. Tomáš Kubát).
Rada byla informována o průběhu otevírání obálek a hodnocení nabídek,
o zveřejnění 2. kola výběrového řízení v systému NEN a lhůtě pro otevírá-
ní obálek 18. 12. 2019 v 10:00 hodin.
Hu� Barbora
Pan starosta pravidelně informoval členy rady o průběhu rekonstrukce
huti Barbora – oprava byla řádně dokončena.
Rada schválila poskytnutí věcného daru v hodnotě do 5.000 Kč pro Per
Halvorsen a Björn Kjetil Westum u příležitosti bilaterárního setkání, kte-
ré se uskutečnilo 24. – 27. 9. 2019.
Rada byla informována o průběhu setkání s návštěvou z Norska.
Byla seznámena s připravovaným projektem na celkovou rekonstrukci
huti Barbora a jejího zázemí.
Vestavba čtyř odborných učeben v ZŠ
Rada byla informována o průběhu stavby, zápisy z kontrolních dnů byly
radním zasílány emailem.
Výstavba bytového domu - 8 BJ/2
O průběhu výstavby nového bytového domu byla rada pravidelně informo-
vána.
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Schválila uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene
a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6025017/VB/1, Jince, Slunečná, kNN
pro p. č. 1341/21.

Sociální bydlení - 7 bytových jednotek v č. p. 28
Po provedené opravě rozpočtu rada schválila zadání výběrového řízení
na akci „Sociální bydlení v č. p. 28“.

Centrum pro opětovné využití výrobků – dvě haly na SD
Rada byla informována o prodloužení termínu realizace akce do 31. 12.
2019 a o postupu stavebních prací.

Rekonstrukce bytového domu č. p. 98
Rada byla informována o průběhu a dokončení stavebních prací.

Rekonstrukce bytového domu č. p. 165
Rada městyse Jince byla informována o průběhu a dokončení stavebních
prací v domě.
Souhlasila s výměnou lina v nebytových prostorech v č. p. 165 (prostory
prodejny květin) na náklady městyse za cenu 36.303,81 Kč bez DPH.

Rekonstrukce sportoviště na Sokolské zahradě – 1. etapa
Rada byla informována o postupu stavebních prací. V souvislosti s moder-
nizací sportovního areálu schválila nabídku na zateplení a opravu fasády
budovy sauny od firmy Invessales, spol. s r.o. ve výši 191.833,99 Kč vč.
DPH a schválila zakoupení vybavení pro dětské hřiště v areálu Sokolské
zahrady – pískoviště, kolotoč, houpačky.

Dopravní automobil pro hasiče
Rada městyse byla informována o dodání automobilu a o zaslání žádosti
o proplacení dotace ve výši 450 tis. Kč na Ministerstvo vnitra.

Zeleň III
Rada schválila uzavření příkazní smlouvu s firmou ORKUS reality, s.r.o.
na administraci projektu „Revitalizace vybraných lokalit sídlení zeleně
městyse Jince“ - činnosti před podpisem RoPD 20 tis. Kč, administrace při
realizaci projektu 35 tis. Kč, administrace po dokončení projektu 5 tis. Kč.

Rozpočet a fakturace
Rada městyse Jince byla pravidelně seznamována s plněním rozpočtu
a stavech na bankovních účtech.
- byla seznámena s úpravou rozpisu rozpočtu k 16. 9. 2019 a návrhem roz-

počtového opatření č. 3;
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- schválila střednědobý výhled rozpočtu pro roky 2021 a 2022 příspěvkové
organizace Základní škola a Mateřská škola Jince, příspěvkové organi-
zace Služby městyse Jince a příspěvkové organizace Správa bytů Jince;

- schválila rozpočet pro rok 2020 příspěvkové organizace Základní škola
a Mateřská škola Jince, příspěvkové organizace Služby městyse Jince
a příspěvkové organizace Správa bytů Jince;

- schválila opravu schváleného rozpisu rozpočtu ze dne 14. 12. 2018
a úprava rozpisu rozpočtu k 30. 11. 2019;

- schválila rozpočtové opatření č. 4 k rozpočtu pro rok 2019;
- vzala na vědomí návrh střednědobého výhledu rozpočtu a doporučila za-

stupitelstvu schválit návrh střednědobého výhledu rozpočtu v předlože-
ném znění.

V souvislosti s rozpočtem městyse pro rok 2020 rada
1) vzala na vědomí návrh rozpočtu městyse na rok 2020;
2) doporučila zastupitelstvu schválit rozpočet městyse v předloženém zně-
ní s doplněním bodu V.2.2 do tab. č. 1 Investiční přísp. a dary ve výši
300.000 Kč, bodu V.2.2 tab. č. 2 Finanční vztahy k ostatním subjektům,
č. 1 Hasičský záchranný sbor Středočeského kraje IČO 70885371 -
300.000 Kč;
3)  schválila dle svých kompetencí vyhrazeným zákonem o obcích poskyt-
nutí dotací, peněžitých a věcných darů dle návrhu rozpočtu na rok 2020
v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám, jaké jsou uvedené v tabul-
kové části materiálu, pokud bude schválený zastupitelstvem;
4) doporučila zastupitelstvu schválit dle svých kompetencí vyhrazených
zákonem o obcích poskytnutí dotací, peněžitých a věcných darů dle návr-
hu rozpočtu na rok 2020 v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám,
jaké jsou uvedené v tabulkové části materiálu;
5)  doporučila zastupitelstvu schválit závazné ukazatele rozpočtu dle ta-
bulky č. 1 a tabulky č. 2 části materiálu.

Bytové záležitosti
Rada schválila v rámci vyúčtování služeb za poskytnuté teplo v bytech
v domě č. p. 28 v roce 2018 účtovat nájemníkům cenu 500,- Kč za 1 GJ.
Rada byla informována o situaci nájemníka bytu č. 4 v domě č. p. 466.
Schválila prodloužení nájemních smluv s nájemníky bytu č. 6 v č. p. 32,
bytu č. 8 v č. p. 171 a bytu č. 2 v č. p. 199 od 31. 12. 2019 s tím, že nájem-
níci budou upozorněni na to, že v případě, že nebude hrazeno nájemné
v termínu, bude nájemní smlouva ukončena ke dni 31. 12. 2019.
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Rada schválila prominutí pohledávky
a) ve výši 2.396,13 Kč vzniklé z vyúčtování služeb spojených s pronájem
bytu č. 8 v č. p. 98 za rok 2018 z důvodu úmrtí nájemnice;
b) ve výši 87,09 Kč vzniklé z vyúčtování služeb spojených s pronájem bytu
č. 2 v č. p. 466 za rok 2018, taktéž z důvodu úmrtí nájemnice;
- rada schválila, aby vymáhání dluhu dvou nájemníků ve výši 10.767,04 Kč

a 66.648.26 Kč bylo předáno právnímu zástupci městyse p. Mgr. Kaino-
vi;

- schválila uzavření nájemní smlouvy na byt č. 8 v č. p. 98 od 1. 11. 2019
do 31. 3. 2020;

- pověřila p. Tichou, p. Vavreka a p. Gajance vypracováním poptávky
a oslovením správcovských firem na předložení nabídek
a) na zajištění ročního vyúčtování služeb nájemníkům obecních bytů;
b) na zajištění ročního vyúčtování služeb nájemníkům obecních bytů
vč. správy úhrad nájemného, inkasa aj.;

- rada souhlasila s provedením výměny kotle včetně provedení odkouření
v bytě č. 8 v domě č. p. 171;

- vzala na vědomí informaci ohledně vrácení peněž za vodné a stočné účto-
vaného nájemníkům v domě č. p. 466 za rok 2018 z důvodu chybného
patního vodoměru;

- rada schválila domovní řád pro dům č. p. 466 s platností od 3. 12. 2019;
- souhlasila s uhrazením nájemného společně se službami poskytnutými

v souvislosti s pronájmem bytu č. 1 v domě č. p. 28, služby již nebudou
součástí vyúčtování v příštím roce.

Problematika SMJ
Rada byla informována p. Tichou o návštěvě příspěvkové organizace Vodo-
vody a kanalizace Vrchlabí za účelem výměny praktických zkušeností při
provozování VaK.
Dále byla rada informována:
• o schůzce s Mgr. Kainem ohledně projednání postupu oddělení některých

činností SMJ tak, aby bylo dosaženo lepší přehlednosti ekonomiky SMJ
v souvislosti s dodržováním zákona o cenách při kalkulaci a uplatňová-
ní věcně usměrňovaných cen pitné vody a odpadní vody;

• ohledně výsledku kontroly specializovaného FÚ, kdy předmětem kontro-
ly bylo dodržování ustanovení § 6 odst. 1 písm. c) a § 11 zákona o ce-
nách při kalkulaci a uplatňování věcně usměrňovaných cen pitné vody
dodávané odběratelům, dále vody odpadní odvedené kanalizací nečištěné
a vody odpadní odvedené kanalizací čištěné – bez pochybení;
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• souhlasila s tím, aby zájemcům o dálkové vodoměry do studny (z důvodu
možnosti fakturace stočného dle skutečného odběru) byly odprodány vo-
doměry zakoupené od firmy Kamstrup za cenu standardních vodoměrů;

• vzala na vědomí návrh ceny vodného a stočného pro rok 2020 ve výši:
- vodné 51,00 Kč/m3 bez DPH,
- stočné 44.50 Kč/m3 bez DPH
- a doporučila schválení cen zastupitelstvem;

• rada byla informována o plnění rozpočtu SMJ i SBJ k datu 30. 9. 2019;
• souhlasila se stanovením maximálního množství objemného odpadu při-

jatého na sběrný dvůr na 350 kg za den za jednu domácnost a se stano-
vením maximálního množství stavební suti přijaté na sběrný dvůr na
350 kg za den za jednu domácnost;

• schválila uzavření dodatku č. 5, 6 a 7 ke smlouvě o odběru a likvidaci
tříděných odpadů ze dne 28. 8. 2012 s firmou AMT, s.r.o. Příbram;

• vzala na vědomí informaci od společnosti Rumpold-P, s.r.o. ohledně změ-
ny cen za výkup papíru – od 1. 12. 2019 dodavatel (městys) hradí částku
300,- Kč/t bez DPH;

• schválila uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o zpětném odběru použitého
rostlinného oleje s Liborem Černohlávkem – navýšení ceny za umístění
jedné sběrné nádoby na olej na 500 Kč/rok bez DPH;

• byla informována o návrhu dodavatele svozu SKO Technické služby měs-
ta Příbrami o navýšení ceny za svoz SKO o 108 tis. Kč ročně z důvodu
ztrátovosti (při stávajících počtech odpadových nádob nelze odpad svézt
v rámci jednoho svozu, firma se musí do obce vracet, čímž jí vznikají
další náklady) – bude předmětem dalšího jednání;

• vzala na vědomí návrh obecně závazné vyhlášky městyse Jince č. 1/2019
o poplatku za komunální odpad a doporučila schválení vyhlášky zastupi-
telstvem městyse – jedná se o úpravu počtu svozů v příštím roce, cena za
objem odvezeného odpadu se nemění.

Problematika ZŠ a MŠ Jince

Rada byla pravidelně informována o chodu ZŠ a MŠ Jince (zahájení škol-
ního roku, opatření proti kyberšikaně, služební mobilní telefony, úprava
Školního vzdělávacího programu, kvalita stravy ve školní jídelně, vybave-
ní odborných učeben, informace k průběhu stavby, plán využití zahrady
u č. p. 28);
• projednala společně s p. ředitelem a hospodářkou p. Havránkovou návrh

rozpočtu pro rok 2020;
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• schválila povolení výjimky z nejvyššího počtu žáků základní školy
ve 4. třídě, a to z počtu 30 žáků na počet 32 žáků ve třídě a v 5. třídě
z počtu 30 žáků na počet 33 žáků ve třídě pro školní rok 2019/2020;

• rada schválila povolení výjimky z nejvyššího počtu žáků Mateřské školy
Jince v 1. třídě MŠ, 2. třídě MŠ a 3. třídě MŠ, a to z počtu 24 dětí na
počet 26 dětí v 1. třídě, 26. dětí ve 2. třídě a 25 dětí ve 3. třídě pro školní
rok 2019/2020;

• schválila přijetí daru ZŠ a MŠ Jince v podobě 16 ks použitých počítačů
(Dell Optiplex) v hodnotě 268.620,93 Kč od České školní inspekce;

• rada vydala Volební řád školské rady ZŠ a MŠ Jince s účinností od
19. 11. 2019;

• souhlasila s podáním žádosti o dotaci na vybavení čtyř odborných uče-
ben v ZŠ Jince z dotačního programu Ministerstva pro místní rozvoj;

• schválila mimořádnou účetní závěrku příspěvkové organizace Základní
škola a Mateřská škola Jince sestavenou k datu 30. 6. 2019.

Organizační záležitosti
Rada vzala na vědomí informaci vedoucího oddělení policie Příbram ven-
kov Bc. Jana Synka o trestné činnosti a přestupcích spáchaných od počát-
ku roku 2019 na území městyse;
schválila uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti
č. PVL-1579/2019/SML s Povodím Vltavy, státním podnikem;
• rada souhlasila se stavbou ČEZ Distribuce, a. s. „Jince, U MŠ 3194

v.v. NN za kNN (IE-12-6007359)“ v předloženém rozsahu za podmínky,
že investor stavby umožní do výkopů pro nové kabely NN přílož nového
kabelu pro veřejné osvětlení;

• vzala na vědomí, že stavba „Jince, ul. Jana Žižky, Čenkovská, rekon-
strukce veřejného osvětlení – 2. etapa, k. ú. Jince“ bude realizována
v ochranném pásmu vodovodu a kanalizace a se stavbou, jakožto vlast-
ník vodovodních a kanalizačních řadů, souhlasila;

• vzala na vědomí vypovězení smluv na pojištění majetku a odpovědnosti
městyse a pojištění motorových vozidel a schválila uzavření smluv na po-
jištění majetku a odpovědnosti městyse a pojištění motorových vozidel
s Českou pojiš	ovnou pro další období;

• projednala žádost p. Hůly o odkup bytové jednotky č. 292/4 a opakovaně
se rozhodla žádosti nevyhovět;

• souhlasila u akce s názvem „Jince, U MŠ 3194 v.v. NN za kNN,
IE-12-6007359“ s umístěním projektovaných sítí ČEZ Distribuce a. s. v
ochranných pásmech veřejného vodovodu a kanalizace. Jedná se o umís-
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tění v místech, kde nebylo z technických a terénních důvodů možno
umístit kabely a skříně jinak – jedná se o skříně u č. p. 299, 176, 177,
178, 291, 292, 2029, 210, 211, 212;

• souhlasila se stavbou „Rejkovice, kNN pro p. č. 269/2, IV-12-6025018“;
• rada souhlasila se stavbou „Stavební úpravy a přístavba domů Slavíko-

va 134 a 282“ na pozemcích parc. č. 195 a 197, k. ú. Jince;
• schválila uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti

č. IP-12-6014290/1 Jince, kNN pro parc. č. 808/2;
• schválila ve smyslu zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, prováděcí vy-

hlášky č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků a Směrnice
o inventarizaci majetku závazků Městyse Jince plán inventur k provede-
ní řádné inventarizace majetku a závazků za rok 2019;

• souhlasila s vybudováním přístupové cesty k domu na pozemku p. č.
706/40, parkovacího stání a plochy pro umístění kontejnerů dle předlo-
ženého projektu;

• souhlasila s tím, aby Společenství vlastníků pro dům na pozemku p. č.
706/40 v k. ú. Jince mělo do 31. 3. 2020 umístěno své sídlo na adrese
Slunečná 372, Jince;

• projednala se zástupci společnosti Ekonomické bydlení, s.r.o. žádost
o odkup části pozemku před jedním z přízemních bytů v domě na p. č.
706/40 k vybudování terasy pro byt v přízemí – bude předmětem diskuze
dnešního jednání;

• schválila uzavření smlouvy o zřízení věcných břemen (služebnosti a stez-
ky a cesty, služebnosti inženýrské sítě), předmětem VB je pozemek
č. parc. 706/1 v k. ú. Jince ve vlastnictví městyse Jince;

• vzala na vědomí možnost odkupu částí pozemku p. č. 112/1 a 113 v k. ú.
Rejkovice a uložila tajemnici A. Šimkové zajištění podkladů pro odkup
předmětných pozemků od majitelů;

• z důvodu opakovaných stížností na volně pobíhajícího psa od obyvatel
Zborovské ulice byl na jednání rady pozván majitel a záležitost s ním
byla projednána;

• rada schválila Řád veřejného pohřebiště s účinností od 1. 1. 2020;
• schválila znění vzorové smlouvy o nájmu hrobového místa pro nově uza-

vírané smlouvy od 1. 1. 2020;
• schválila zveřejnění záměru – prodloužení nájmu nebytových prostor

v č. p. 372 se stávajícími nájemci, u nichž byly nájemní smlouvy uzavře-
ny na dobu určitou do 31. 12. 2019 – ke zveřejněnému záměru nebyly
připomínky, rada proto prodloužení nájemních smluv schválila.
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Personální záležitosti
Rada schválila uzavření dohody o provedení práce v rozsahu 300 hodin/
rok s p. Boudou v souvislosti s návštěvou z Norska na zajištění tlumočení
z anglického jazyka.

Záležitosti kultury
Rada byla pravidelně informována o činnosti kulturní komise rady městy-
se a pořádaných kulturních akcích;
schválila plán knihovny na rok 2020 zpracovaný Z. Belanskou a vyřazení
knih dle předloženého seznamu.

Žádosti
• rada projednala tři žádosti o vydání parkovacích karet pro ulici Zborov-

ská;
• žádost o dotaci Domova důchodců Bystřany – nebylo vyhověno;
• rada zamítla žádost p. Mlezivy o pokácení vzrostlé borovice na parc.

č. 1325/5 v k. ú. Jince, souhlasila však s provedením ořezu stromu, a to
za podmínky, že ošetření stromu bude provedeno s maximální pečlivostí
a s co nejmenšími zásahy do živého dřeva odbornou firmou na náklady
žadatele;

• projednala žádost paní D. Woroňové o znovuzapojení lampy veřejného
osvětlení v ulici Křešínská u trafostanice – žádosti bude vyhověno;

• schválila podání žádosti o pokácení suchého topolu na obecním pozemku
parc. č. 1121/5 v k. ú. Jince;

• rada se zabývala žádostí o stanovisko k odprodeji staveb, resp. odkupu
pozemků pod stavbami Brdského autoklubu v AČR – bude předmětem
dalšího jednání;

• vyhověla žádosti Policejního klubu Příbram – souhlasila s konáním
organizované sportovní akce Policejní pochod Brdy ve dnech 22. -
23. května 2020.

Ostatní informace
Pan starosta informoval o dalším postupu při převodu zbývajících podílů
na kotelně Zborovská.
Pan starosta informoval o přijatém rozhodnutí Krajské hygienické stanice
SK – předložený Provozní řád sauny paní Míkovou byl schválen;
Paní Hurychová informovala o proběhlé veřejnosprávní kontrole v ZŠ
a MŠ Jince;
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Paní Hurychová informovala, že se Finanční výbor zabýval kontrolou akcí
městyse spolufinancovaných z různých dotačních titulů – nebyly shledány
nedostatky;
Pan starosta informoval, že 17. 12. 2019 proběhne závěrečná kontrolní
prohlídka stavby bytového domu č. 1 na pozemku parc. č. 706/40.

Usnesení Zastupitelstva městyse Jince
ze dne 11. 12. 2019

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo městyse Jince určuje návrhovou komisi
ve složení František Gajanec a Vladimír Valta.
Usnesení č. 2: Zastupitelstvo městyse Jince určuje ověřovateli zápisu Pav-
la Bašíka a Emilii Hurychovou.
Usnesení č. 3: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje program jednání zastu-
pitelstva – rozsah dle informace o konání zastupitelstva, zveřejněné v souladu
s ustanovením § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. viz příloha zápisu č. 1.
Usnesení č. 4: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje zprávu o činnosti
rady městyse za období od 16. 9. 2019 do 11. 12. 2019.
Usnesení č. 5: Zastupitelstvo městyse Jince
1) Bere na vědomí informaci p. starosty o plnění Programu rozvoje městy-
se Jince za rok 2019.
2) Schvaluje opětovné podání žádostí o dotace na:
- rekonstrukci a další stavby v areálu huti Barbora
- workoutové hřiště na Sokolské zahradě
- 2. etapu opravy a rekonstrukce stávajícího sportovního areálu na Sokol-

ské zahradě
- rekonstrukci komunikace Pod Váhou
- výstavbu dětského hřiště u č. p. 28 v Jincích
- výstavbu multikulturního centra v č. p. 28 v Jincích
- vybavení čtyř učeben v rámci akce „Vestavba odborných učeben – ZŠ Jince“
- venkovní učebnu pro ZŠ u č. p. 28 v Jincích
Usnesení č. 6: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
o čerpání rozpočtu k 30. 11. 2019 dle přílohy č. 2 zápisu.
Usnesení č. 7: Zastupitelstvo městyse Jince revokuje usnesení č. 6 zastupi-
telstva ze dne 18. 9. 2019, dotace ve výši 300.000 Kč z rozpočtu městyse
Jince Hasičskému záchrannému sboru Středočeského kraje bude poskyt-
nuta v roce 2020.



18

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje rozpočtové opatření
č. 5 k rozpočtu městyse 2019 – dle přílohy č. 3 zápisu.
Usnesení č. 9: Zastupitelstvo městyse Jince pověřuje radu městyse Jince
k provedení rozpočtového opatření č. 6 k rozpočtu městyse za rok 2019 pro
operace, které vzniknou od data 11. 12. 2019 do 31. 12. 2019 bez určení
konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové změny:
• překročené příjmy (daňové, běžné i kapitálové) použít k navýšení běž-

ných i kapitálových výdajů; přesná částka přesunu finančních prostřed-
ků bude určena dle skutečného plnění příjmů;

• nepoužité překročené příjmy dále neupravovat – ponechat tak, jak byly
naplněny (částky v rozpočtu v příjmové části byly schváleny jako minimální);

• rozpis úpravy rozpočtu na jednotlivé položky a paragrafy bude schválen
radou městyse;

• příspěvek příspěvkové organizaci Služby městyse Jince bude upraven dle
skutečně vykázaných výdajů. V případě ponížení příspěvku z uvedených
důvodů bude rozdíl převeden na položky v rámci daného paragrafu. Pří-
spěvkové organizaci bude zasláno vyrozumění se zdůvodněním ponížení
příspěvku;

• upřesnění výše přijatých transferů dle skutečnosti. V případě obdržení
finančních prostředků z dotačních titulů provést zaúčtování dle atributu
„nástroj“, „zdroj“,  „účelový znak“ v souladu s poskytnutou dotací;

• provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy
v konkrétních částkách ke schválení zastupitelstvu na prvním zasedání
roku 2020.

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje použití prostředků
Fondu financování a obnovy vodohospodářského majetku městyse Jince
v částce 600.000 Kč dle přílohy č. 4 zápisu.
Usnesení č. 11: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje střednědobý výhled
rozpočtu městyse na roky 2021 a 2022 – dle přílohy č. 5 zápisu.
Usnesení č.12:
1) Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje rozpočet městyse pro rok 2020
jako přebytkový.

Příjmy celkem 46 429 099 Kč
Výdaje celkem 45 727 099 Kč
z toho běžné výdaje 33 356 099 Kč

kapitálové výdaje 12 371 000 Kč
Financování celkem -702 000 Kč
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2) Zastupitelstvo městyse schvaluje závazné ukazatele rozpočtu dle tabul-
ky č. 1 a tabulky č. 2 v části materiálu „Návrh rozpočtu pro rok 2020“
(příloha č. 6 zápisu) s doplněním
bodu V.2.2 do tab. č. 1 Investiční příspěvky a dary ve výši 300.000, bodu
V.2.2 do tab. č. 2 Finanční vztahy k ostatním subjektům, č. 1 Hasičský
záchranný sbor Středočeského kraje IČO 70885371 - 300.000 Kč.
3) Zastupitelstvo městyse schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zá-
konem o obcích poskytnutí dotací, peněžitých a věcných darů dle návrhu
rozpočtu na rok 2020 v té výši a těm fyzickým a právnickým osobám, jaké
jsou uvedené v tabulce č. 2 materiálu „Návrh rozpočtu pro rok 2020“ (pří-
loha č. 6 zápisu);
4) Zastupitelstvo městyse pověřuje radu městyse v souladu s § 102 odst. 2
písm. a) z. č. 128/2000 Sb. k provádění úprav rozpočtu v rozsahu do 300
tisíc Kč pro jednotlivá rozpočtová opatření.
Usnesení č. 13: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje vyřazení investiční-
ho majetku evidovaného pod inventárním číslem
I 254 – Územní plán zůstatková cena 214.744,00
I 336 – Dětské hřiště u hasičárny (houpačky) zůstatková cena   10.504,02
I 337 – Děts. hřiště Rejkovice (houpačka,

pískoviště) zůstatková cena     6.456,82
I 370 – Dětské hřiště zpev. plocha Jince

- park zůstatková cena     7.593,00
I 371 – Vahadlová houpačka – dět. hřiště

Jince park zůstatková cena     3.675,00

Usnesení č. 14: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje prodej pozemku
parc. č. 224/7 k. ú. Běřín o výměře 34 m2 odděleného geometrickým plá-
nem č. 138-124/2019 vypracovaným Jaroslavem Hadravou z pozemku
p. č. 224 v k. ú. Běřín majitelům sousedního pozemku p. č. st. 1 v k. ú.
Běřín za cenu 4.180 Kč dle znaleckého posudku Ing. Žemlíka.
Usnesení č. 15: Zastupitelstvo městyse Jince vydává obecně závaznou vy-
hlášku městyse Jince č. 1/2019 o poplatku za komunální odpad.
Usnesení č. 16: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje poskytnutí finanč-
ního daru členům
• kulturní a sportovní komise ve výši 5000 Kč paní Marii Houškové,

1000 panu Janu Krnáčovi, 2000 Kč panu Milanovi Raškovi a 5000 Kč
paní Marii Kratochvílové;

• občanské komise ve výši 2000 Kč paní Janě Provazníkové, 2000 Kč paní
Michaele Provazníkové;
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• finančního výboru ve výši 5000 Kč panu Radovanu Hladovi a 5000 Kč
paní Petře Kymlové.

Usnesení č. 17: Zastupitelstvo městyse Jince stanoví cenu vodného a stoč-
ného pro rok 2020 ve výši:
• vodné 51,00 Kč/m3 bez DPH,
• stočné 44,50 Kč/m3 bez DPH
K základu daně bude připočteno DPH dle platné sazby.

Usnesení č. 18: Zastupitelstvo městyse Jince schvaluje přistoupení městy-
se Jince do Geoparku Barrandien, organizační složky Ekologického centra
Orlov, o.p.s. a schvaluje uzavření smlouvy o partnerství v Destinační agen-
tuře Brdy, organizační složce Ekologického centra Orlov, o. p.s.

Usnesení č. 19: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci mís-
tostarosty o aktuálním stavu nezaměstnanosti v jineckém regionu.

Usnesení č. 20: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí informaci
o činnosti finančního výboru za období od 18. 9. 2019 – 11. 12. 2019 –
o provedené kontrole v ZŠ a MŠ Jince, o kontrole akcí městyse financova-
ných z dotace v roce 2019 a kontrole mimořádné účetní závěrky ZŠ a MŠ
Jince k datu 30. 6. 2019.

Usnesení č. 21: Zastupitelstvo městyse Jince bere na vědomí postup výstav-
by bytových domů ve Zborovské ulici.

Zastupitelstvo městyse Jince schválilo
přistoupení do Geoparku Barrandien.
Geopark Barrandien je organizační složkou
Ekologického centra Orlov. o.p.s.
Území geoparku je rozděleno do pěti oblastí: Praha, Berounsko, Brdy,
Rakovnicko, Plzeňsko.
Celková rozloha je 4 316,3 km2, z toho ve Středočeském kraji 2 209,1 km2,
v Plzeňském kraji 1 842,4 km2 a v Hlavním městě Praha 264,8 km2.
Geopark Barrandien se zaměřuje na realizaci komentovaných prohlídek,
spolupracuje se zavedenými geoprůvodci a připravuje vlastní komentované
prohlídky. Poskytuje nepřeberné množství tipů na pěší výlety.

Zdroj informací:
www.geoparkbarrandien.cz
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Krátce z obce

Projekt „Obnova a oprava střech – hu� Barbora Jince“
Rekonstrukce střechy
na objektu huti Bar-
bora je u konce. Dne
29. října 2019 předal
zhotovitel dílo městy-
si. V další etapě bude
hu	 osazena okny a
dveřmi a čeká ji nová
fasáda.
Postup rekonstrukce
na www.jince.cz v zá-
ložce Aktuální investiční akce.
Stručná prezentace o huti Barbora: http://www.jince.cz/mestys-jince/
hut-barbora-cj-aj/hut-barbora-prezentace-1104cs.html

Projekt „Městys Jince – startovací byty (8BJ)“
Stavba druhého domu s osmi byty byla zahájena v červnu t. r. u zdravot-
ního střediska. V současnosti se intenzivně pracuje na vnitřních úpravách
budovy (koupelny, obklady, malování, instalace kuchyňských linek atp.).

Postup výstavby na www.jince.cz v záložce Aktuální investiční akce.
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Projekt „Městys Jince - vestavba odborných učeben“
V půdním prostoru základní školy Jince vznikly odborné učebny fyziky,
chemie, biologie a výpočetní techniky a dva výtahy. Na vybavení tříd byla
podána žádost o dotaci z dotačního programu Ministerstva pro místní
rozvoj.

srpen 2019 prosinec 2019

Postup výstavby na www.jince.cz v záložce Aktuální investiční akce.

Projekt „Oprava a modernizace stávajícího
sportovního areálu – Sokolská zahrada Jince“
První etapa rekonstrukce Sokolské zahrady zahrnuje výstavbu hřiště na
basket a tenis s umělým osvětlením. V listopadu dostalo hřiště nový po-
vrch, mantinely a sítě. Postavilo se sociální zařízení. V prosinci se buduje
nové schodiště a provádí se další terénní úpravy.
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červen 2019 prosinec 2019

Postup rekonstrukce na www.jince.cz v záložce Aktuální investiční akce.

Projekt „Centrum pro opětovné využití výrobků
(re-use centrum)“
V areálu sběrného dvora a kompostárny rostou dvě haly, které budou slou-
žit jako sklad výrobků pro opětovné využití, tzv. re-use centrum. Znamená
to, že sem budou moci lidé přinést funkční věci, které nepotřebují a někdo
jiný si je zase odnese zdarma domů. Vše mimo režim odpadů, takže nic
nekončí na skládkách a věci kolují v cyklu po co nejdelší dobu.
Centrum pro opětovné využití je cestou, jak zamezit znehodnocení ještě
použitelného odpadu. Některé předměty skrývají velký potenciál a až jed-
na třetina věcí, které končí na sběrných dvorech odpadů, je stále využitel-
ných.
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listopad 2019

prosinec 2019

Postup výstavby na www.jince.cz v záložce Aktuální investiční akce.

Nový bytový dům na Zborovské
je dokončen a čeká na nájemníky

Novou dominantou sídliště
Zborovská je bytový dům s
bezbariérovým přístupem,
který disponuje moderním
proskleným výtahem značky
Schindler. Budova je konci-
pována s důrazem na velká
okna, prostorné balkóny,
kvalitní opláštění.
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Developerský
projekt VÝ-
HLEDY BRDY
– JINCE v Jin-
cích na Zborov-
ské nabízí jedi-
nečný ko-
merční pro-
stor s podla-
hovou plochou
40 m2 s vlast-
ním vchodem.
Jednotka se
nachází v pří-
zemí pětipatro-

V rámci rekonstruk-
ce ul. Čsl. dělostřel-
ců, která byla prove-
dena v roce 2016,
zde byly vysazeny
lípy a další zeleň.
Bohužel, v prosinci
jakýsi nenechavec
několik mladých
stromků zničil.

Ke stejnému vandalismu došlo i v parku Josefa Slavíka. Proč?
Projekt „Nový chodník a veřejné osvětlení v ulici Čsl. dělostřel-
ců v Jincích“ financoval Středočeský Fond rozvoje obcí a měst v rámci
tematického zadání Program obnovy venkova, Oblast podpory Rekon-
strukce a opravy místních komunikací a chodníků. Městys Jince získal
dotaci ze Středočeského kraje ve výši 850 tis. Kč, celkové náklady činí přes
4 mil. Kč. Kromě rekonstrukce ulice bylo vybudováno nové veřejné osvět-
lení, chodníky a parkovací plochy.

vé novostavby a má svůj vlastní vchod na chodbu domu.
Bližší informace získáte na tel. čísle 723 849 290 – pan Adam Knetl.

Komu vadí lípy v ul. Čsl. dělostřelců?
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Slavnostního ukončení
projektu v roce 2016 se
kromě zástupců městyse
Jince a 13. dělostřelecké-
ho pluku zúčastnila dele-
gace STČ kraje v čele
s tehdejším hejtmanem
p. Milošem Peterou a
krajskými radními –
Z. Štefkem, J. Fialovou,
P. Hubeným a starostou
Rožmitálu pod Třemší-
nem p. J. Vondráškem.

V pondělí 16. prosince navštívily Úřad městyse Jince děti z mateřské školy
ze třídy Motýlků s paní učitelkou Firýtovou a Mužíkovou. Zaměstnancům
zazpívaly krásné vánoční koledy a předaly vlastnoručně vyrobená přáníč-
ka. Děkujeme, bylo to moc milé setkání.

Městys Jince
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Služby městyse Jince leden 2020

SBĚRNÝ DVŮR a KOMPOSTÁRNA
jsou zřízeny pro fyzické osoby – občany s trvalým bydlištěm v Jincích,

Rejkovicích a Běříně.
K prokázání trvalého bydliště je nutný občanský průkaz.

OTEVÍRACÍ HODINY sběrného dvora a kompostárny:
středa  13.00 – 16.00 hod.        sobota   8.00 – 15.00 hod.

U ložen í  odpadů  j e  zda rma .

Z technických a organizačních důvodů lze v průběhu jednoho dne ve sběrném dvoře
umístit maximálně 350 kg objemného odpadu a maximálně 350 kg stavební suti

na jednu domácnost. V případě většího množství objemného odpadu
nebo stavební suti lze domluvit přistavení a vývoz kontejnerů za úplatu.

Objemný odpad (skříně, stoly, sedačky, postele atd.) bude ve sběrném dvoře uložen
pouze v rozloženém stavu, a to z důvodu úspory místa v kontejnerech.

Obecně závazná vyhláška městyse Jince
č. 1/2019

o poplatku za komunální odpad
Zastupitelstvo městyse Jince se na svém zasedání konaném dne 11. 12. 2019
usnesením č. 15 usneslo vydat v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2
písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů (dále jen „zákon o obcích“) a na základě § 17a odst. 1 záko-
na č. 185/2001 Sb., o odpadech a o změně některých dalších zákonů,
ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o odpadech“), tuto obecně
závaznou vyhlášku:

Čl. 1
Úvodní ustanovení

Městys Jince touto obecně závaznou vyhláškou stanoví poplatek za komu-
nální odpad, který vzniká na území městyse Jince.

Čl. 2
Správa poplatku

(1) Správu poplatku vykonává městys Jince.
(2) Poplatníkem je každá fyzická osoba, při jejíž činnosti vzniká komunál-
ní odpad. Plátcem poplatku je vlastník nemovitosti, kde vzniká komunální
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odpad. Jde-li o budovu, ve které vzniklo společenství vlastníků jednotek
podle zvláštního zákona, je plátcem toto společenství. Plátce poplatek
rozúčtuje na jednotlivé poplatníky.

Článek 3
Výše poplatku

Výše poplatku je stanovena podle předpokládaných oprávněných nákladů
městyse, vyplývajících z režimu nakládání s odpadem rozvržených na jed-
notlivé poplatníky podle počtu a objemu nádob určených k odkládání od-
padů připadajících na jednotlivé nemovitosti a v závislosti na frekvenci
jejich svozu komunálního odpadu, viz příloha č. 1 této OZV.

Článek 4
Splatnost poplatku a způsob placení

1) Poplatek je splatný jednorázově, a to nejpozději do 31. 1. příslušného
kalendářního roku.
2) Způsoby placení poplatku jsou předmětem zvláštní právní úpravy (§ 163
zákona daňový řád), kdy se jedná například o platbu v hotovosti do po-
kladny, platbu složenkou nebo bezhotovostním převodem na účet městyse.
3) Vznikne-li poplatková povinnost po datu splatnosti uvedeném v odstav-
ci 1 tohoto článku, je poplatek splatný nejpozději do 15. dne měsíce, který
následuje po měsíci, ve kterém poplatková povinnost vznikla, nejpozději
však do konce příslušného kalendářního roku.
4) Neuhradí-li poplatník plátci poplatek včas nebo ve správné výši, oznámí
plátce tuto skutečnost obci, která na základě toho vyměří poplatek plateb-
ním výměrem.

Článek 5
Všeobecné ustanovení

Při správě poplatku za komunální odpad se postupuje podle daňového
řádu.

Článek 6
Zrušovací ustanovení

Nabytím účinnosti této vyhlášky se zrušuje Obecně závazná vyhláška
městyse Jince č. 3/2018 o poplatku za komunální odpad.

Článek 7
Účinnost

Tato vyhláška nabývá účinnosti dnem 1. 1. 2020.
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*pouze jako doplněk k výše uvedeným variantám svozu.

Při stanovení výše poplatku je vycházeno z následujících kritérií:
- cena jednoho svozu sběrné nádoby o objemu 120 l činí: 42,- Kč
- cena jednoho svozu sběrné nádoby o objemu 240 l činí: 84,- Kč
- cena jednoho svozu sběrné nádoby o objemu 660 l činí: 231,- Kč
- cena jednoho svozu sběrné nádoby o objemu 1100 l činí: 385,- Kč

Vysvětlivky:
• Svoz 1x7 odpovídá 52 týdnům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do 31. 1.

následujícího kalendářního roku, kdy v tomto období je svoz prováděn
vždy 1x týdně.

• Svoz Kombi odpovídá 41 týdnům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do
30. 4. příslušného kalendářního roku, a dále pak od 1. 10. do 31. 1. ná-
sledujícího kalendářního roku, kdy v těchto obdobích je svoz prováděn
vždy 1x týdně, a pak od 1. 5. do 30. 9. příslušného kalendářního roku,
kdy v tomto období je svoz prováděn 1x za 14 dnů.

• Svoz 1x14 odpovídá 26 týdnům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do
31. 1. následujícího kalendářního roku, kdy v tomto období je svoz pro-
váděn vždy 1x za 14 dnů.

• Svoz 1x30 odpovídá 13 měsícům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do
31. 1. následujícího kalendářního roku, kdy v tomto období je svoz pro-
váděn vždy 1x za měsíc.

Poplatek za komunální odpad
(podle čl. 3 obecně závazné vyhlášky městyse Jince č. 1/2019)

Nádoba Nádoba Kontejner

120 l 240 l 1.100 l 660 l
Svoz Kč Svoz Kč Svoz Kč Svoz Kč
1 x 7 2.184 1 x 7 4.368 1 x 7 20.020 1 x 7 12.012
Kombi 1.722 Kombi 3.444 1 x 14 10.010
1 x 14 1.092 1 x 14 2.184
1 x 30    546 1 x 30 1.092
1 x 30 Léto 210 Jednoráz.    84
1 x 14 Léto    462
1 x 14 Zima   630
1 x 7 Zima 1.302
Jednoráz. svoz*    42
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• Svoz 1x30 Léto odpovídá 5 svozům v kalendářním roce vždy od 1. 5. do
30. 9. příslušného kalendářního roku, kdy v tomto období je svoz prová-
děn vždy 1x za měsíc.

• Svoz 1x14 Léto odpovídá 11 svozům v kalendářním roce vždy od 1. 5. do
30. 9. příslušného kalendářního roku, kdy v tomto období je svoz prová-
děn vždy 1x za 14 dnů svoz prováděn vždy 1x za 14 dnů

• Svoz 1x14 Zima odpovídá 15 svozům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do
30. 4. příslušného kalendářního roku, a dále pak od 1. 10. do 31. 1. ná-
sledujícího kalendářního roku, kdy v těchto obdobích je svoz prováděn
vždy 1x za 14 dnů

• Svoz 1x7 Zima odpovídá 31 svozům v kalendářním roce vždy od 1. 2. do
30. 4. příslušného kalendářního roku, a dále pak od 1.10. do 31.1. násle-
dujícího kalendářního roku, kdy v těchto obdobích je svoz prováděn vždy
1x týdně.

ÚHRADU ZA SVOZ směsného komunálního odpadu
(známky na vyvážení popelnic)
mohou občané zaplatit v účtárně Úřadu městyse Jince
denně od 20. ledna do 31. ledna 2020 (kromě 23. ledna)
v době:
pondělí a středa od 7.30 do 17.00 hodin
úterý a čtvrtek od 7.30 do 15.00 hodin
pátek od 7.30 do 14.00 hodin
Úhrady se vybírají za celý kalendářní rok.
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Termíny svozů SKO v r. 2020 a leden 2021 –
svozový den ČTVRTEK

1. Leden 2020    2. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
2. 9. 1. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
3. 16. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
4. 23. 1. 1 x 7 KOMBI
5. 30. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
6. Únor 2020 6. 2. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
7. 13. 2. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
8. 20. 2. 1 x 7 KOMBI
9. 27. 2. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
10. Březen 2020 5. 3. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
11. 12. 3. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
12. 19. 3. 1 x 7 KOMBI
13. 26. 3. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
14. Duben 2020 2. 4. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
15. 9. 4. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
16. 16. 4. 1 x 7 KOMBI
17. 23. 4. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
18. 30. 4. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
19. Květen 2020 7. 5. 1 x 7 1 x 14
20. 14. 5. 1 x 7 KOMBI
21. 21. 5. 1 x 7 1 x 14
22. 28. 5. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
23. Červen 2020 4. 6. 1 x 7 1 x 14
24. 11. 6. 1 x 7 KOMBI
25. 18. 6. 1 x 7 1 x 14
26. 25. 6. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
27. Červenec 2020 2. 7. 1 x 7 1 x 14
28. 9.7. 1 x 7 KOMBI
29. 16. 7. 1 x 7 1 x 14
30. 23. 7. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
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Vodní a bytové hospodářství
Bc. Miroslava Tichá | tel. 773 830 705

Technické služby a sběrný dvůr s kompostárnou
Ing. Aleš Hlaváček | tel. 773 830 703

Služby městyse Jince a sběrný dvůr

31. 30. 7. 1 x 7 1 x 14
32. Srpen 2020 6. 8. 1 x 7 KOMBI
33. 13. 8. 1 x 7 1 x 14
34. 20. 8. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
35. 27. 8. 1 x 7 1 x 14
36. Září 2020 3. 9. 1 x 7 KOMBI
37. 10. 9. 1 x 7 1 x 14
38. 17. 9. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
39. 24. 9. 1 x 7 1 x 14
40. Říjen 2020 1. 10. 1 x 7 KOMBI
41. 8. 10. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
42. 15. 10. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
43. 22. 10. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
44. 29. 10. 1 x 7 KOMBI
45. Listopad 2020 5. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
46. 12. 11. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
47. 19. 11. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
48. 26. 11. 1 x 7 KOMBI
49. Prosinec 2020 3. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
50. 10. 12. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
51. 17. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
52. 24. 12. 1 x 7 KOMBI
53. 31. 12. 1 x 7 1 x 14 KOMBI

  1. Leden 2021     7. 1. 1 x 7 KOMBI 1 x 30
2. 14. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
3. 21. 1. 1 x 7 KOMBI
4. 28. 1. 1 x 7 1 x 14 KOMBI
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Informace z redakce leden 2020

Čtenáři píší

Děkuji technickým službám městyse za vybudování přejezdu
přes zpomalovací kanál v ul. Pod Královkou pro moje elektrické
vozítko. Věra Emichová

Děkuji Úřadu městyse Jince za blahopřání k mým narozeninám.
Udělalo mi to velikou radost. Anežka Valtová

Jinecká lékárna přeje všem svým klientům

krásný nový rok 2020, prožitý ve zdraví, štěstí

a spokojenosti.

Těším se na vaši návštěvu Mgr. Na�a Rydrychová

Změna ordinačních hodin v dětské ambulanci
MUDr. Daniela Štorchová - tel. 728 143 075

Ordinace JINCE
zdravotní sestra: Dvorská Veronika
Po: 13.00 – 18.00
Út: 13.00 – 15.00
St: 8.00 – 12.00 (náběry: 8.00 – 9.00,

poradna kojenci: 9.00 – 11.00)
Pá: 8.00 – 12.00

Ordinace HOSTOMICE
zdravotní sestra: Papstová Markéta
Po: 8.00 – 12.00
Út: 8:00 – 12.00 (náběry: 8.00 – 9.00,

poradna kojenci: 9.00 – 11.00)
ČT: 13.00 – 18.00
Pá: 13.00 – 15.00

V případě potřeby je možné navštěvovat obě dvě ordinace dle ordinač-
ních hodin.
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YouTube:
Kultura Jince
(hu� Barbora
v Jincích, Proměny
Jinec – I., záznamy
vystoupení
z kulturních akcí
a další)

Bu�te „V OBRAZE“

http://www.jince.cz/mobilni-aplikace/

Informace z regionu nabízejí čtenářům
Podbrdské noviny.

JINECKÝ ZPRAVODAJ vydává Zastupitelstvo městyse Jince.
Registrační číslo: MK ČR E 11716

Tisk: Příbramská tiskárna s. r. o., Příbram | Distribuce: Městys Jince
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Nahlédnutí do historie
V tomto roce se budeme věnovat historii Jinec v 19. století,
jak byla popsána v článku Jana Beránka z roku 1998, uveřej-
něném ve sborníku „Podbrdsko“ Státního okresního archivu
v Příbrami.

I. část

V posledním
desetiletí 19.
století už dáv-
no nebyly Jince
zapadlou vsí
uprostřed brd-
ských lesů, ale
p r o s p e r u j í c í
obcí. Bylo tomu
jednak díky její
předchozí his-

Nádraží v Jincích po roce 1930. Muž vlevo je přednos-
ta stanice Pfeffer.

torii, poznamenané mj. staletou těžbou a zpracováním železné rudy, i blíz-
kostí hlavního města českého království. Tato vzdálenost je ještě „zmenši-
la“, když byla v polovině 70. let 19. století uvedena do provozu železniční
tra� Rakovník-Protivín.
S problémy celé české občanské společnosti byli obyvatelé Jinec nejen dob-
ře seznámeni, ale také se s nimi ztotožňovali, což dávali nejrůznějším způ-
sobem najevo. Například brzy po založení Ústřední matice školské (zal.
18. 12. 1880 v Praze na podporu a ochranu českého školství), posílalo
jinecké obecní zastupitelstvo této organizaci pravidelně ročně 10 zlatých
(později 20 K). O národním uvědomění jineckých občanů svědčí i to, že po
založení Národní jednoty pošumavské v r. 1884, která podporovala české
obyvatelstvo jihočeského pohraničí kulturními, politickými i hospodářský-
mi akcemi, byla její pobočka již v roce 1885 založena i v Jincích. V době
stoupajícího nacionálního napětí (které vyvrcholilo národnostními bouře-
mi v Praze a dalších městech v Čechách na podzim r. 1897) schválilo obec-
ní zastupitelstvo 29. 11. 1894 demonstrativně nahrazení do té doby česko-
německých orientačních tabulí tabulemi českými s nápisem „Království
České. Obec Jince. Politický a soudní okres Hořovice“; v září 1896 poslalo
obecní zastupitelstvo hořovickému okresnímu výboru 10 zlatých „na zříze-
ní fondu ve prospěch utlačovaných českých menšin“, v prosinci téhož roku
posílá 10 zlatých na stavbu národopisného muzea v Praze atd. Zanedlouho
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po zahájení jubilejní zemské výstavy přispělo zastupitelstvo 15 zlatými
Sboru dobrovolných hasičů k umožnění návštěvy této výstavy.
O životě obce rozhodovaly volené orgány, ale to neznamená, že by v jejím
životě nehrála určitou roli šlechta. V našem případě šlo o potomky, resp.

Knížata z Hanau
patřila ke staré němec-
ké šlechtě. Na snímku
hesenský kurfiřt
Friedrich Wilhelm I.
(1802-1875).

následníky tehdejší vrchnosti, majitele rozsáh-
lého panství – knížat hanavských. Ale tehdy
už byli majitelé velkostatku (bývalého hořovic-
ko-jineckého dominia) v podstatě pouze partne-
ry této občanské společnosti. O dění v obci se
živě zajímali a byli o něm dobře informováni
i díky svému virilnímu zástupci v obecním za-
stupitelstvu. Spolupracovali s ním v nejrůzněj-
ších oblastech, nezřídka byli mecenáši obce.
Jince byly před více než sto lety věrným obra-
zem moderní české občanské společnosti a oby-
vatelé byli výrazně sociálně diferencováni: od
zámožných sedláků a živnostníků, majitelů
mlýnů, hospod, obchodů, nájemce pivovaru
atd., přes chalupníky či drobné řemeslníky, až
po námezdně pracující, a na společenském žeb-
říku nejníže stojící chudinu. Co však všechny
tyto skupiny sjednocovalo, byl všeobecný zájem
o jejich obec a její rozkvět.
Nejen své osobní stanovisko, ale názor převáž-
né většiny jineckých občanů vyjádřil starosta
obce Dominik Eška, když na první schůzi obec-
ního zastupitelstva ve vlastním obecním domě
29. 11. 1894 řekl: „… abychom se všichni
spojili ku společné práci pro zdar a rozkvět
naší milé obce“. Společné soužití bohatých či
bohatších s méně movitými až chudými (kte-
rých bylo nejvíce) nebylo žádnou selankou,
nezřídka docházelo ke konfliktům, tak jako
v každé společnosti. Čím se však naši jinečtí před-
kové ve vztahu k obci od nás lišili, byl u převáž-
né části zájem o dění v obci. Zajímali se nejen
o to, kdo bude řídit jejich obec, ale také jak.
Zdroj: Sborník Podbrdsko č. V/1998, článek Jince před
sto lety, autor Jan Beránek.
Pokračování příště.                            Ung.

Obecní chudý Václav
Růžička. O stavbě
chudobince v ul.
Na Struskách rozhodlo
obecní zastupitelstvo
až v roce 1908.
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Společenské centrum Josefa Slavíka leden 2020

➢ Klub učitelů – důchodců zve všechny své bývalé kolegy a přátele
na pravidelnou schůzku ve Společenském centru J. Slavíka, která
se bude konat ve středu 8. ledna 2020. Další schůzka se uskuteční
12. února (o týden později z důvodu konání příměstského tábora).

➢ Místní zájmová organizace Klub vojenských důchodců
(KVD) zve všechny své členy na pravidelnou schůzku ve Společen-
ském centru J. Slavíka, která se bude konat ve čtvrtek 9. ledna
2020. Další schůzka se uskuteční 13. února (o týden později z důvo-
du konání příměstského tábora).

➢ Senior klub se schází každé úterý od 14 hodin ve Společen-
ském centru Josefa Slavíka.

Zájezd na nedělní trhy do Ředhoště

24. listopadu 2019 pořádal městys Jince společně s Českým svazem žen
Jince zájezd na nedělní trhy do Ředhoště. Počasí nám opětovně přálo. Tak-
též zaplněné tržiště nabízelo rozmanitý sortiment zboží i občerstvení, a tak
každý účastník zájezdu určitě našel a koupil to, co potřeboval.
Poděkování posíláme řidiči Julovi Kováčovi a těšíme se na příští rok.

Zuzana Belanská

Adventní koncert v kostele sv. Mikuláše
Vážení přátelé,
děkujeme za vřelé přijetí našich klientů Domova Laguna Psáry u vás
v Jincích. Členové pěveckého kroužku se na adventní koncert vždy moc
těší a je to pro ně takové vyvrcholení jejich vánočních vystoupení.
Máme radost, že se můžeme každý rok setkávat a vídat v publiku zná-
mé tváře. Všimli jsme si, že diváků rok od roku přibývá, z čehož máme
obrovskou radost!
Moc hezky nás přijal pan farář v kostele, a později také tvůrce veliké-
ho betléma v Čenkově, u kterého jsme se zastavili při cestě domů.
Děkujeme za spoustu dárečků, které návštěvníci koncertu dětem věno-
vali.
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Přejeme vám všem nádherné a kouzelné svátky v kruhu rodiny a přá-
tel, plné lásky a porozumění, stejně jako je tomu u nás v Domově La-
guna Psáry.
Těšíme se na další setkání. Jakub Adámek, ředitel Domova

Vendula Štanclová, učitelka

Adventní koncert pěveckého kroužku Domova Laguna Psáry se konal
v pátek 13. prosince v kostele sv. Mikuláše.
Ráda bych touto cestou poděkovala děvčatům, která se vždy ochotně podílí
na přípravě občerstvení – čtyřem Maruškám: Mlezivové, Kratochvílové,
Houškové a Kadeřábkové, Aleně Lhotákové, Janě Hrzánové a Zuzce
Belanské.
Za krásný úvodní proslov děkuji panu faráři Mariuszovi Walczakovi, za
pozvání k návštěvě betléma v Čenkově Jirkovi Firýtovi a za foto Mirosla-
vu Maršálkovi.

Klienti Domova Laguna s autorem čenkovského betlému Jiřím Firýtem.

Ung.
Fotoalbum včetně videoukázek vystoupení:
https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Adventni_koncert_2019/
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/
Z_koncertu_krouzku_domova_Laguna_Psary_2019/
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Knihovna Jince leden 2020

Nezapomeňte, knihovna i v sobotu 4. ledna 2020
od 9 do 12 hodin.

Projekt Už jsem čtenář - Knížka pro prvňáčka 2019/20
SKIP ČR vyhlásil dvanáctý ročník projektu na podporu čtenářské gramot-
nosti Už jsem čtenář – Knížka pro prvňáčka. Cílem projektu je rozvoj
čtenářských návyků žáků již od prvního ročníku školní docházky. Odmě-
nou za úspěšné absolvování projektu je pro děti knížka pro prvňáčka,
původní česká novinka, která byla napsána a ilustrována výhradně
pro účastníky projektu a kterou nelze v běžné knihkupecké síti minimálně
tři roky koupit.
Ve školním roce 2019/2020 je to kniha spisovatelky Lenky
Rožnovské a ilustrátorky Andrey Popprové – Katka a klokan
ze šuplíku.
I my jsme přihlásili 1. třídy základní školy Jince a prvňáčky ZŠ Hluboš do
tohoto projektu.

Soutěž v rámci projektu Kde končí svět 2019-2020
Opět se můžete zapojit do projektu Kde končí svět. Sledujte naše
webové stránky, kde naleznete podmínky k soutěži. Letošní téma zní La-
byrint světa, Komenský a ráj knížek. Jelikož je toto téma moc široké, vy-
brali jsme následující heslo jak pro výtvarnou, tak i literární část, a to:
Můj nejlepší/nejhorší zážitek ze školy.
Uzávěrka k odevzdání literárních i výtvarných prací je 10. ledna 2020.
Pro letošní vítěze místních kol jsme naplánovali výlet do Techmania
Science Centera v Plzni v měsíci dubnu 2020. Možná si někteří z vás vzpo-
menou na velmi pěkný výlet oceněných dětí v předloňském roce, do Far-
maparku Soběhrdy. Pro připomenutí jen pár fotografií: https://knihovna-
jince.rajce.idnes.cz/Farma_Park_Sobehrdy_19._4._2018/.

SUK – čteme všichni za rok 2019
Národní pedagogické muzeum a knihovna J. A. Komenského vyhlašuje
27. ročník Ceny za literaturu pro děti a mládež „Suk – čteme všichni“
na podporu čtenářské gramotnosti. Cílem Ceny je ocenit hodnotná literární
díla, vydaná v roce 2019 pro děti a mládež, a mimořádné počiny školních
knihoven. Cena upozorňuje pedagogickou a ostatní veřejnost na nové titu-
ly v této oblasti literatury a zároveň reflektuje čtenářské preference dětí.
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Co všechno se nám podařilo do uzávěrky JZ?

Cena se vyhlašuje v těchto kategoriích:
• Cena dětí v Anketě „Suk – čteme všichni“
• Cena učitelů za přínos k rozvoji dětského čtenářství
• Počin školních knihoven
Cena dětí je udělována na základě ankety, v níž hlasují sami dětští čte-
náři. Hlasování probíhá ode dne vyhlášení do 29. února 2020 včetně
nebo odevzdat v knihovně v Jincích do 22. 2. 2020, odkud budou hro-
madně odeslány.
Cena učitelů je udělována na základě hlasování odborné po-
roty učitelů o knihách českých autorů, které vyšly v prvním vydání
v kalendářním roce, za který je ocenění udělováno.
Potřebné informace naleznete na webových stránkách:
http://www.npmk.cz/knihovna

Dotace z Projektu Česká knihovna 2019
Opět se i naše knihovna, tak jako tomu bylo v letech 2011–2018, připojuje
k projektu Ministerstva kultury ČR podporující nákup nekomerčních titu-
lů uměleckých děl české literatury, české ilustrované beletrie pro děti
a mládež, děl literární vědy, kritiky a věd příbuzných pro veřejné knihov-
ny. Z tohoto projektu jsme objednali dne 17. května 2019 31 titulů knih
v celkově částce 7.493 Kč + 20 titulů knih v rezervě za dalších 5.425 Kč,
které získá knihovna zcela zdarma. Budou nám dodávány tak, jak se obje-
ví na knižním trhu. K dnešnímu dni nám bylo dodáno 26 titulů knih.

Výtvarná dílna 20. 11. –
téma V betlémě na seně
I v jedné z tradičních vánočních
koled se vzpomíná betlém a naroze-
ní Ježíška na seně. Určitě však pat-
ří k vánočním tradicím. Posu�te
sami, jak se v představách našich
malých „tvořílků“ betlémy povedly.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/V_betleme_na_sene/

KNIŽNÍ NOVINKY
I v prosinci nám naši spoluobčané darovali knihy pro obohacení
našeho knižního fondu. Úplný seznam knih naleznete na webových
stránkách knihovny www.jince-knihovna.cz
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Návštěva ŠD 1. oddělení ZŠ Jince – na téma Předvánoční
čas s výtvarnou tematikou V betlémě na seně 20. 11.

A opět k nám přišli
žáčci 1. oddělení ŠD
za doprovodu paní
učitelky Aleny Dujčá-
kové.   Listopadových
témat výtvarného
tvoření bylo k výbě-
ru několik, ale nako-
nec zvítězily právě
betlémy. V rámci bib-
liograficko-informač-
ní lekce jsme si spo-
lečně povídali o čase
předvánočním a s ním
spojených tradicích. Vánoční příběh z knížky Lindy Jenningsové se dětem
také moc líbil.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Navste-
va_SD_dne_20._11._2019_na_tema_V_betleme_na_sene_s_vytvarnou_tematikou/

Výtvarná dílna dne 27. 11. – téma Adventní kalendář
Na výrobu Adventních kalendářů jsme vyu-
žili a zrecyklovali ruličky od toaletního pa-
píru. Bylo to hodně náročné nejen pro děti,
ale i pro knihovnici. Všichni jsme však měli
velkou radost, že se dílo nakonec podařilo,
přesto, že jsme museli zapojit i příchozí vy-
zvedávající doprovod.
Více foto: https://knihovna-jin-
ce.rajce.idnes.cz/Adventni_kalendar_2019/

Výtvarná dílna 4. 12. – téma

Něco pro Barborku
Dnes již skoro zapomenutý zvyk. Děti večer
dávaly za okno talířek, popřípadě zavěšova-
ly punčochy a druhý den ráno - 4. prosince -
našly nadílku od Barbory.



43

Barbory dnes prakticky nikde nepotkáváme, nahradil je o dva dny „poz-
dější“ Mikuláš – jeho zvyky jsou obdobné. My jsme si dnes takovou „pun-
čochu“ pro Barborku s malými výtvarníky připravili.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Neco_pro_Barborku/

Předvánoční prodejní výstava výrobků klientů Nalžo-
vického zámku
Ve dnech 2. - 4. 12. 2019 jsme opětovně uspořádali předvánoční prodejní
výstavu výrobků klientů z Nalžovic, se kterými již spolupracujeme celou
řadu let. Jejich dílek, vznikajících v sociálně terapeutických dílnách, kte-
rých je celá řada. Zde se například vyrábí svíčky, keramika, šijí zástěrky,
polštářky, tašky, hračky, podsedáky a mnoho dalšího. Jelikož jsme jejich
výtvory nabízeli již při zahájení adventu, doplnili jsme výstavu ještě
o další nápady šikovných lidiček a představili paličkovanou krajku a ori-
ginální vánoční ozdobičky. Jinečtí občané se vždy na tyto výstavy těší
a nákupem těchto výrobků nalžovické klienty vždy podpoří.
Několik fotek z akce:
https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Predvanocni_prodejni_vystava/

Návštěva 4. tř. ZŠ Jince - Jak to chodí v knihovně -
beseda
Beseda – od slova besedo-
vat, a proto jsme si povídali
o tom, jak kniha vzniká,
kdo je spisovatel, naklada-
tel, redaktor, sazeč, tiskař,
korektor, knihkupec. Práci
s knížkou v knihovně jsme
si i prakticky ukázali. Ně-
kteří si i vyzkoušeli, jak se
knížka balí a co vše je nut-
né udělat, než novou kníž-
ku dostane čtenář do ruky.
Jestlipak víte, kolik písmen
tvoří nejdelší české slovo,
zeptejte se čtvr	áků, možná si taktéž zapamatovali, i počet liter nejdelšího
slova na světě. Taktéž jsme si ukázali některé netradiční knihy v našem
knihovním fondu. Jsou to tituly, výjimečné svým formátem, grafickým
a prostorovým zpracováním, propojením textu a obrazu atd. Bohužel, čas
vyhrazený k návštěvě jinecké knihovny velice rychle uběhl. Příště bychom
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si mohli popovídat například o vzniku písma, co tomu předcházelo, k čemu
všemu se písmo používalo, co jsou tajná písma, o vynálezu knihtisku,
kryptologii apod.
Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Navste-
va_4._tridy_ZS_Jince_dne_6._12._2019/

Výtvarná dílna 11. 12. –
téma Andělíček
Andělíček je ochráncem každo-
denního života a určitě i ten náš
papírový, kterého malí tvořílci
vyráběli s nasazením sobě vlast-
ním, potěší všechny obdarované.

Více foto:
https://knihovna-jince.
rajce.idnes.cz/Andelicek_2019/

Vyhodnocení 101. výtvarné na téma:

ADVENTNÍ VÝZDOBA
Celkem odevzdaných 36 výtvarných prací,
z toho 2 práce kolektivní
ZŠ Jince
1. třída Matyáš Pechlát
2. třída Terezka Schambergerová
3. třída Anna Rusinkovičová
Zvláštní cena
2. odd. ŠD společná práce
1. třída Danielka Condrea
2. třída Barbora Hipčová
Cena poroty
1. třída Anetka Hejnalová
1. třída ZŠ Příbram Jan Mauric
MŠ Příbram Ivanka Mauricová

Více foto: https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Vyhodnoce-
ni_vytvarne_souteze_knihovny_na_tema_Adventni_vyzdoba/

Jedna z vyhodnocených
prací
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Připomínáme:

Lednové středeční výtvarné dílny
v době od 15.00 – 16.45 h.
8. 1. Sněhulák 22. 1. Sněhování
15. 1. Papírová hvězda 29. 1. Jehelníček

Soutěž pro děti na měsíc LEDEN

Téma: SNĚHOVÁ VLOČKA
Odevzdání: do 10. ledna 2020
Vyhodnocení: 17. ledna 2020 od 15 hodin

v zasedací místnosti SCJS

Připravujeme:

11. Piškvorky s knihovnou
4. 2. 2020 od 14.00 do 16.00 hodin zasedací místnost SCJS
K prav id lům:  věkově neomezeno, čas hry je dvě hodiny, hraje každý
s každým.
Podrobné organizační pokyny na místě.

Zuzana Belanská
tel. 773 830 709
knihovna@jince.cz
www.jince.knihovna.cz

Na brzkou návštěvu naš í  knihovny se  těš í

Knihovna Jince

Z výstavy výrobků
klientů
Nalžovického zámku
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Na slovíčko s knihovnicí
Právě před deseti lety opustila jineckou knihovnu
paní Vlasta Krejčová a novou knihovnicí se stala
Ing. Zuzana Belanská. Zeptali jsme se jí, co se za tu
dobu v knihovně změnilo.

Zuzko, s jakou vizí ses v závěru roku 2009
přihlásila do výběrového řízení na funkci
knihovnice?
Na funkci knihovnice jsem nastoupila k 1. 1. 2010 s vizí, aby se knihovna
stala místem setkávání tradice, kultury a vzdělanosti. Jedním slovem, kte-
ré vystihuje i současný název sídla knihovny – společenským centrem.
Tehdy se ještě knihovna nacházela v budově bývalé mateřské školky, kde
zároveň působilo Kulturní středisko. To už se ovšem hodně mluvilo o tom,
že dojde ke stěhování do budovy č. p. 19. Jen pro zajímavost, již kdysi
se zde knihovna nacházela.

Knihovnictví není jen o půjčování knih. Jaké novinky jsi
v knihovně zavedla?
První počin ve funkci bylo rozšíření provozní doby knihovny na celkem
26 hodin týdně + první sobotu v měsíci od 9 do 12 hodin. Cílovou skupi-
nou, na kterou jsem zpočátku soustředila velkou pozornost, byly a stále
jsou děti. Stále častěji se setkávám s dětmi, které jsou zaškatulkovány do
skupiny s různými DYS. Jsou to většinou děti, které jsou velmi šikovné,
manuálně zručné. Připravuji pro ně výtvarné dílničky, hraní a tvoření
s knihou. Nenásilnou formou jim nabízím knihy, podle kterých si mohou
pro sebe nebo své blízké nebo kamarády něco vyrobit. Když je to navíc
z recyklovaného materiálu, nemá to chybu – hodně věcí za minimální ná-
klady. Kdo by se netěšil na jarní prázdniny? Kdo by je neměl rád? Řadu let
se podílím na organizaci týdenního příměstského tábora pro děti, které ro-
diče nemají kam dát nebo když jim ekonomická situace nedovoluje někam
vyjet. V současné době kromě poskytování bezplatného internetu, balení
učebnic nestandardních rozměrů, kopírovacích služeb, skenování, lamino-
vání či kroužkové vazby půjčujeme společenské hry, a to již od roku 2014.
Na podzim roku 2015 jsme se zapojili do projektu Kniha do vlaku. Těch
knihovnických akcí dělám za rok zhruba šedesát, ale hodnocení nechám
na čtenářích a dalších návštěvnících.
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Jakým směrem se bude
knihovna ubírat dál? Máš
nějaké nové nápady?
S příchodem nových moder-
ních technologií a elektronic-
kých médií jsem si říkala, co
budu dělat, jestli opravdu bude
docházet k neustálému pokle-
su čtenářů, zda se nebude
zmenšovat zájem o klasické
tištěné dokumenty. Těší mne,
že tomu tak není. Stále pře-
mýšlím, jak by se daly služby
knihovny ještě vylepšit či roz-
šířit. V dnešní době je vše o pe-
nězích, kterých nemá knihovna příliš. Přesto plánuji půjčování tematic-
kých kufříků. Také bych chtěla vyzkoušet ve spolupráci s Jinečáčkem
1x měsíčně setkání s nejmenšími dětičkami a jejich maminkami (ale i ta-
tínky). A tak se pomalu z naší knihovny, o které si spousta lidí myslí, že
se zde musí jen šeptat nebo si někde v koutku tiše číst, stává komunitní
centrum s bohatou nabídkou.

Existuje nějaký zaručený recept, jak přimět děti číst?
Každý ostřílený čtenář ví, že knihy podporují naše znalosti, psychický růst
i jazykové schopnosti. Z tohoto důvodu by neměly chybět v žádném dět-
ském pokojíčku. Zaručený recept asi neexistuje, určitě bychom neměli děti
do čtení nutit, a hlavně nechat výběr knížky na nich. Také je dobré si
s dětmi o knížce povídat. Je úplně jedno, zda budou číst knížku na tabletu
či čtečce. Dnešní děti milují komiks, nebo	 začínající čtenář se často zalek-
ne velkých tlustých knih se spoustou textu. Dobré je taktéž nabídnout ně-
který z celé škály dětských časopisů, kde najdou krátké texty a příběhy se
spoustou obrázků. A v neposlední řadě, děti jsou zvídavé a často napodo-
bují. Takže milí rodičové, příklady táhnou.

Do dalších let popřejme společně knihovnici Zuzaně neutu-
chající pracovní elán a hodně spokojených návštěvníků
knihovny.

ptala se I. Ungrová

Zuzana spolupracuje s kulturní komisí,
např. při zahájení adventu
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Jinečáček z. s. leden 2020

Správy z Jinečáčku
Drahí, milí,
po mesiaci sa opä	 stretávame na chví�ku skrz spravodaj, pre
priblíženie aktivít a úspechov.

Pri zahájení adventu sme prispeli stánkom s dobrotami a tvorivým i pohy-
bovým rozptylom pre deti. Užili sme si to báječne, tešili sme sa navzájom.
Perníčky, škoricové placičky, muffiny či marokánky.... všetko to priam
mizlo pred očami. Priblížili sme naše aktivity širšej verejnosti a pozvali
nové miminká k nám do herničky. A tým by som opä	 chcela vyjádri	 vrelé
a srdečné po�akovanie všetkým, ktorí nám pomohli a podporili nás. Váži-
me si toho.

Ďalej by som chcela po�akova	 všetkým
za pomoc pri akci “krabice od bot“

Bohaté nádielky boli zdarne doručené
na zberné miesto MÚ Mníšek pod Brdy, ná-
sledne putovali priamo de	om do nemocníc,
detských a azylových domovov.
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V herničke sa gastro-
motorický kútik ujal
a je fascinujúce sledo-
va	, čo všetko samo-
statne zvládajú dvoj-
ročné deti.
V decembri skúsili
vyrobi	 ozdoby z mo-
duritu, lúpa	 zeleni-
nu, napichova	 ovo-
cie, za pomoci sítka
lovi	 ovocie z misy
s vodou, ozdobi	 per-
níčky....

V tvorivom kútiku sa pracovalo na dekoratívnej vianočnej výzdobe. Vloč-
ky v okne, stromček, anjelíci.... naprosto kúzelné. Atmosféru sme podpori-
li koledami, cukrovím a tradíciami.
Rozkrojili sme jablká pre vyzistenie zdravia z jadrovníka a vypúštali sme
svetielka s prianím a prepotvrdením blízkosti, pospolitosti.

Ďalšia událos	 Jinečáčku smerovala hlavne pre mamičky, a to výročná
schôdza na Křešíne, kde sme sa stretli v hojnom počte, príjemne strávili
vzácnu chví�ku a prepotvrdili si, ako je nám spolu nádherne. Ďakujem
ženy, že spolutvoríte hodnotný život všetkým nám tu v kraji.

A čo �alej?
Zase budeme vyrába	, rozvýja	 a poznáva	 sa.
Zároveň pripravujeme prednášku s dentálnou hygieničkou na správne
techniky čistenia zubov.
A chystáme sa nakŕmi	 vtáčikov a zver v lese.

Detaily a konkrétne termíny budú včas zverejnené na FB Jinečáček.

A teraz už len prianie do nového roku, zdravie, rados�, harmó-
niu a svojích najbližších vždy po boku.

Bozkávam,
Monika HrňaJinečáček
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Pionýrská skupina Jince leden 2020

Cena „Přístav“ putuje znovu do Jinec
Letos ji získala Markéta Fraitová
Česká rada dětí a mládeže (ČRDM) udě-
lila 28. listopadu 2019 sedm svých tra-
dičních ocenění těm, kteří v sobě nalé-
zají vzácnou vůli podporovat mimoškol-
ní práci s dětmi a mládeží.
Mezi oceněnými byla letos paní Mar-
kéta Fraitová z Jinec - podnikatelka,
předsedkyně školského výboru ZŠ a MŠ
Jince, aktivní pionýrská vedoucí spolu-
pracující s jineckou knihovnou, spol-
kem Jinečáček a dalšími organizacemi.
V rámci své firmy zpracovává účetnic-
tví pro celou řadu organizací pracují-
cích s dětmi a mládeži. Každoročně po-
řádá v posledním prázdninovém týdnu
příměstský tábor nejen pro členy Pio-
nýra.

Markéta je třetí držitelkou této ceny v Jincích, v roce 2014 ji získal
M. Maršálek a v roce 2015 I. Ungrová.
Cena Přístav je symbolickým výrazem uznání představitelům veřejné sprá-
vy a samosprávy, často na místní či regionální úrovni, ale také firmám za
jejich přínos k rozvoji mimoškolní výchovy.
Letošní setkání zástupců ČRDM s laureáty se odehrálo v rámci neformál-
ně komponovaného večera v prostředí pražského centra CREATIVE
WORLD v Praze 7.
Hosté večera se bavili nad pohádkou loutkového divadla, jejíž děj vycházel
ze života oceněných na pozadí radostí a starostí dětských a mládežnických
organizací.

Markéto, městys Jince Ti gratuluje k významnému ocenění.
Překvapila Tě nominace?
Ano, překvapila. Myslím, že si ji již dlouho zaslouží někdo jiný.
Jaká je Tvoje původní profese, jakou školu jsi vystudovala?
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Vystudovala jsem Střední průmyslovou školu chemickou, dnes Masaryko-
vu střední školu chemickou známou jako „Křemencárna“. Dokonce jsem
nějakou dobu pracovala v chemické laboratoři, než přišla nabídka, která
se neodmítá. Tou dobou jsem již několik let aktivně pracovala na mé „rod-
né“ pionýrské skupině Záře v Praze 8, když jsem dostala nabídku na mís-
to účetní na Ústředí Pionýra. Během půl roku jsem pronikla do tajů účet-
nictví, absolvovala rekvalifikační kurz a v září 1997 jsme nastoupila. Kro-
mě vedení účetnictví, které jsem dále zdokonalovala a pilovala, jsem dělala
spoustu věcí, které mě neskutečně bavily – pořádání republikových akcí,
metodická pomoc pionýrským skupinám a mnoho dalších.
Jak jsi se k práci s dětmi v takovém rozsahu dostala?
S vedením oddílu jsem pomáhala již v osmé třídě, to ještě bylo za PO SSM.
Pak jsem odešla na střední školu a v lednu 1990 potkala spolužáka, který
mě pozval na „kolektiv“ nově obnovené Pionýrské skupiny Záře. No a já
jsem tam s nimi již zůstala, vlastně dodnes, nejprve jako oddílová vedoucí,
pak vedoucí pionýrské skupiny a hlavní vedoucí desítek letních táborů.
Dnes poté, co již 12 let žiji v Jincích, tak pracuji na Záři alespoň jako
hospodář.
Máš rodinu, dvě malé dcerky, jak to všechno zvládáš?
Mám k tomu všemu i skvělého a tolerantního přítele, který mě v práci
s dětmi vždy podporoval, protože i on jednu dobu aktivně pracoval na
Záři. Mám skvělou maminku, která mi se vším moc pomáhá a dvě skvělé
dcery, které jsou již dnes velké pomocnice.
Považuješ svoji práci za poslání?
Ano, považuji. Jinak bych asi nikdy nezaložila v Jincích nový pionýrský
oddíl a nezačala aktivně pracovat v místní pionýrské skupině.
Čeho si v životě nejvíce ceníš?
Všech lidí, co jsou schopni a ochotni věnovat svůj volný čas pro někoho
jiného.
Máš nějaký cíl, kterého bys chtěla dosáhnout?
Člověk by měl mít stále nějaký cíl, aby věděl, za čím jde. Takže ano.
Chtěla bys někomu poděkovat?
Všem lidem, které mám kolem sebe, protože to se mnou často nemají
lehké.
Děkuji za rozhovor a přeji hodně dalších úspěchů v osobním
i profesním životě.

Ptala se I. Ungrová
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Šachový kroužek PS Jince
Nejlepší anděl a Mikuláš z Jinec
Mikulášská šachová nadílka
Několik členů Pionýrské skupiny Jince se rozhodovalo, jestli pojedou nebo
nepojedou na šachový turnaj, který se konal na Smíchově v sobotu
30. listopadu. Byla to neobvyklá akce v královské hře, ale daly se na ní
získat ceny i za nejlepší masky Mikuláše, čerta a anděla. A toho jsme vy-
užili. Dvě z těchto tří trofejí si odvezla výprava Pionýrské skupiny Jince.
Odborné porotě se nejvíc líbil Mikuláš ztvárněný Danielem

Maršálkem. Suverén-
ně nejlepší byl sice Mi-
kuláš v roli rozhodčího
Ing. Alexeje Šimečka
(nebo obráceně?), ale
toho do soutěže nezařa-
dili. V nejlepším andělovi
poznali (zprvu jen někte-
ří) členové výpravy naše-
ho Honzíka Maurice.
Ten měl skvělý den. Ne-
jenže byl také oceněn
jako nejmladší účastník,
ale navíc se stal vítězem
kategorie hráčů do 8 let. Jince obsadily všechny tři soutěže masek

Honzík Mauric a Dan Maršálek v masce Mikuláše
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On ale dokonce skončil v turnaji nejlépe z jineckých hráčů. Získal
3,5 bodu, ze 7 možných. 50 % na tak malého hráče v takto obsazeném
turnaji je velmi pěkné. Stejně bodů s mírně slabším pomocným hodnoce-
ním si připsal Ondřej Vlach. O bod méně nasbíral Daniel Maršálek.
Ve starších žácích a dorostencích hrál za Jince Tomáš Brotánek. První
start v podobném turnaji měl být hlavně získáváním zkušeností.
Po skromném začátku pouze pětikolového turnaje ale v úspěšném závěru
získal 2 body ze dvou.

Tomáš Brotánek na stupních vítězů
Účast na Milínské věži 2019 patří k nejúspěšnějším vystoupením
Šachového kroužku Pionýrské skupiny Jince a TJ Jince v poslední době.

U spodního stolu hraje Lev Nykonyuk

Tomáš Brotánek

Vítězství si 7. prosince odnesla z Milína
hráčka Šachového klubu Příbram-Baník
Eliška Kováříková, která dosáhla plného
počtu 7 bodů. Hned na samostatném dru-
hém místě v celkovém pořadí se ztrátou je-
diného bodu skončil Tomáš Brotánek
z Komárova, reprezentující Jince od jara,
tedy necelý rok. Zlepšil se za tu krátkou
dobu hodně, ale stříbro je přesto milým pře-
kvapením. Hned na krásném pátém místě
se s pěti body na výsledkové listině vyjímá
další jinecký nováček Adam Hečl.
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Do nejlepší desítky se ale tentokrát probojovali další dva naši hráči.
Se 4,5 bodu obsadil 7. místo Jakub Šafarčík a se 4 body byla osmá
Tereza Lísková. Hned na 11. a 12. místě, ale se stejným počtem bodů,
skončili další dva naši nadějní reprezentanti Tadeáš Červenka a Lev
Nykonyuk.
Nebýt této velmi úspěšné šestice, pochvalovali bychom si asi i výsledky
zbývajících čtyř našich hráčů Antonína Mezery, Anny Šimpachové,
Kryštofa Kauckého a Vojtěcha Přibyla se 3,5 a 3 body.
Navíc jsme tentokrát získali tři vítězství ze 4 postupových věkových kate-
gorií. Věřme, že se bude zmíněným i dalším jineckým sportovcům podobně
dařit i na následujících důležitých akcích.

Tak to se nepovedlo
Družstvo mladších žáků ZŠ a MŠ Jince zvítězilo v listopadu v regionálním
kole a společně s druhým týmem Litně postoupilo do krajského kola.
O tom jsme psali v minulém Jineckém zpravodaji.

V Neratovicích se jineckým nedařilo



55

Miroslav Maršálek (MiM)
vedoucí PS a ŠK
Pionýrské skupiny JincePionýrská skupina Jince

Krajské kolo proběhlo v Neratovicích 17. prosince, tedy v den uzávěrky
tohoto zpravodaje. Nadšení z úspěchu se projevilo až příliš. Členové týmu
nedali na rady ani varování, hrubě podcenili přípravu a skončili až daleko
za Litní: na 14. místě z 16 týmů. Přitom před posledním kolem byli
na 8. místě.
A tak poděkování patří zejména vedení městyse Jince, příspěvkové organi-
zaci městyse Jince, Josefu Hálovi, Mirce Tiché, Aleši Hlaváčkovi, Patriku
Gocalovi a Elišce Šrámkové a dalším, kteří hráčům vytvořili příznivé pod-
mínky.

Další připravované akce i pro děti a mládež:

1. ledna od 16.00: Novoroční miniturnaj Jince 2020
11. ledna, Brandýs nad Labem: KP družstev mládeže – skupiny základní-
ho kola, v naší B skupině jsou: Jince, Brandýs n. L., Medvědi Zvole, Buš-
těhrad C a D a Řevnice
11. ledna, Praha: PORG open pro děti a mládež, 2 turnaje pro registrova-
né a neregistrované
12. a 26. ledna, 9. a 23. února: Regionální soutěž družstev, jen pro regis-
trované v ŠS
31. ledna – 2. února: Ledová Praha, jednodenní výlety za zajímavostmi
Prahy
1. února, Praha: Velká cena ŠK Dopravní podnik, rapid
29. února: Otevřený přebor města Hostomice; turnaj ZK KP
29. února: uzávěrka fotografické soutěže Clona, (v r. 2019 získal Dan
Maršálek 2. místo)

S ledu j te  aktua l i ty  na  webu Pionýrské  skupiny  J ince .
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Ze života školy leden 2020

MATEŘSKÁ ŠKOLA Sluníčko
Začátkem prosince na nás toho čekalo opravdu mnoho.
Byli jsme se podívat na vánoční výstavu obrázků a výrobků
dětí ze ZŠ. A protože se blížilo pátého prosince, pilně jsme tré-
novali na příchod Mikuláše, abychom si pro něj připravili nějakou básnič-
ku či písničku. Ale hlavně jsme se snažili být hodní, abychom neskončili
u čerta v pytli ☺.

Berušky

Když jsme měli natréno-
váno, již jsme nedočka-
vě vyhlíželi příchod
Mikuláše. A byl tu! Ce-
lou školkou se začal
ozývat zvuk řetězů a
čertovské hudrování.
Spolu s Mikulášem při-
šli chlupatí čertíci a dva
krásní andílci, kteří
nám za přednes básnič- Broučci
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ky rozdali mikulášské
pytlíčky s dobrotami.
A věřte nebo ne, nako-
nec si čerti nikoho
s sebou do pekla neod-
nesli.
Starší děti neměly čer-
tíků dost, tak se za
dalšími vydaly na výlet
do Čechovy stodoly
v Bukové u Příbrami.
A menší děti si zase
jedno takové peklo vy-

Když se s námi Mikuláš, čert a anděl rozloučili, začali jsme se těšit
na blížící se Vánoce. Zdobili jsme si třídy, tvořili vánoční přáníčka a pekli
s paní učitelkami cukroví. Ze všeho nejvíce jsme se připravovali na vánoč-
ní tvořivé dílničky pro rodiče a na besídku. Každá třída si nacvičila pár
písniček, básniček se zimní tematikou, nebo zahrála zdramatizovanou po-
hádku. A pak si každý spolu s rodiči vyrobil vánoční dekoraci.
Než nám začaly vánoční prázdniny, přijelo nás navštívit divadlo s předsta-
vením Klaun, slon a další zvířátka. To byla pěkná tečka na konec roku
2019.

Motýlci

Včelky

tvořily ve školce a každý den si hrály na čerty a zpívaly o nich veselé pís-
ničky.
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A už se těšíme,
až se se všemi
kamarády a paní
učitelkami
zase uvidíme
v novém roce 2020!

za kolektiv
MŠ Sluníčko Jince

Veronika Steinová
a

Lubomíra Endrštová
Žabičky

ZÁKLADNÍ ŠKOLA Jince  www.zsjince.cz

Jinečtí žáci vyrazili do učiliště ve Stochově
Že řemeslo má zlaté dno, se mohli přesvědčit žáci osmého a devátého roč-
níku jinecké základní školy, kteří v úterý 26. listopadu navštívili Střední
školu služeb a řemesel ve Stochově v rámci naplňování vzdělávací oblasti
Člověk a svět práce.
Moderně vybavenou školou naše žáky provedli samotní žáci prvních roční-
ků. Ti jsou ve škole pouhé tři měsíce a vedli si skutečně jako profesionálo-
vé. Pod odborným vedením si naši žáci vyzkoušeli mnohé profese. Míchali
nealkoholické nápoje, připravovali různé druhy toustů a palačinek, soutě-
žili ve vědomostním kvízu o jídle. Děvčata si nechala vytvořit módní účesy,
na modelu hlavy se pokoušela sama natáčet vlasy a plést copy. V kosmetic-
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kém salónu se pak dívky nechaly hýčkat při masáži šíje, kterou si také
samy vyzkoušely, seznámily se s manikúrou a pedikúrou. Odměnou jim byl
parafínový zábal na ruce a malý kosmetický dárek.
Chlapci zase okusili práci v klempířské a instalatérské dílně. Vyrobili si
z plechu píš	alku či na ohýbačce zápasili s výrobou hliníkové krabičky,
spojovali potrubí pomocí hořáku a opracovávali kov pilníkem. Také pro-
nikli do práce skladníka, vyzkoušeli si ovládat manipulační vozík, řídit
ještěrku na dálkové ovládání a zjistili, jak to chodí ve skladu.
Jelikož střední škola není zrovna blízko, prohlédli si žáci i prostory domo-
va mládeže, který je součástí školy. Po pětihodinovém programu jsme ná-
vštěvu zakončili ve školní jídelně.
Je smutné, že o řemeslné obory je dlouhodobě nízký zájem. Jen pro zají-
mavost – v celé republice se oboru klempíř pro stavební výrobu učí do
30 žáků. Kolik se jich vyučí? Kolik jich zůstane v oboru? Kdo jednou osa-
dí okapy a oplechuje střechy?
Věřím, že návštěva školy byla pro mnohé žáky inspirativní a že třeba
pomohla našim žákům v budoucím rozhodování, kam že to půjdou příští
jejich kroky. Ivana Chocholová

Vánoční tvoření v družině
V sobotu 23. 11. 2019 se ve školní družině uskutečnilo vánoční výtvarné
odpoledne, na které byly srdečně zvány nejenom děti, ale také jejich rodi-
če. Tentokrát dětem nepomáhaly vychovatelky, ale pracovali s nimi jejich
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tatínkové a maminky. Během odpoledne pěknou atmosféru dokreslovaly
koledy, děti i rodiče si pochutnali mezi malováním na sladkém občerstvení
a všichni si společně povídali.
Děkujeme všem, kteří si udělali čas, přišli tvořit společně s dětmi a ales-
poň na chvíli se vrátili zpátky do školních lavic.

kolektiv vychovatelek

Vánoční jarmark
Vánoční školní trhy se setkávají
s velikým zájmem veřejnosti.
I letos byly k vidění i nákupu
stovky vánočních dekorací, kte-
ré vyrobily šikovné ruce žáků
ZŠ. Celé odpoledne bylo v provo-
zu několik kaváren a cukráren,
kde se rolí kuchařů, číšníků
a servírek ujali kluci a děvčata
z obou stupňů. Útulnou čajovnu
v 7. B navštívil i pan starosta
Jinec Josef Hála s panem mís-
tostarostou Jánem Vavrekem, zastavil se i pan ředitel školy Petr Brychta.
Žáci mohou být spokojeni, peníze z tržby jim poslouží např. na školní vý-
lety.
Překvapením byla návštěva redaktorů Zpráviček z ČT :Déčka, kteří
do Jinec zavítali právě kvůli jarmarku (odkaz na vysílání viz níže).
Nechyběly kulturní vsuvky, které si připravily některé třídy, ale ani vy-
stoupení pěveckého sboru ZŠ pod vedením uč. Renáty Hladové.
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Velice oblíbený je i velký vánoční koncert pěveckého sboru pod vedením
uč. Jitky Šmejkalové. Ten je zároveň tečkou za adventními akcemi v jinec-
ké škole. Žáci se sice ještě několik dní učili, ale v hlavě už všichni měli
vytoužené volno v podobě vánočních prázdnin.

Ung.
Fotoalba z vánočního jarmarku:
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Vanocni_jarmark_ZS_Jince_2019/
https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Vanocni_jarmark_ve_skole_2019/

Televizní reportáž z jarmarku odvysílaná na ČT :D (záložka Zprávičky, den 13. 12.
2019): https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/10265744641-zpravicky

A je tu leden a s ním se blíží pololetí.
Jednodenní pololetní prázdniny připadnou na pátek 31. ledna 2020.

Jarní prázdniny jsou
• na Příbramsku od 3. do 7. února 2020,
• na Berounsku od 10. do 14. února 2020.

Zdroj: www.msmt.cz

Foto Mirolav Maršálek
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ZUŠ J. J. Ryby Rožmitál p. Tř. leden 2020

Základní umělecká škola Jakuba Jana Ryby
Rožmitál pod Třemšínem, pobočka Jince
Vedoucí pobočky: Pavel Hrubý, tel. 606 947 010

e-mail: cesruaisy@seznam.cz
nový web pobočky: http://zusjince.webnode.cz/
Učitelé hudebního oboru
Pavel Hrubý: zobcová flétna, trubka, housle, lesní roh
Mgr. Alena Packová: přípravná hudební výchova (PHV), hudební

teorie a  hudební nauka, zpěv, housle, klavír
Karel Ambruš, dipl. um.: zobcová flétna, klarinet, saxofon
Bc. David Štěch, DiS.: zobcová flétna, trubka, instrumentální soubor
Jana Kosharisová: akustická kytara
MgA. Anna Olejníková: příčná flétna, klavír
Věra Obdržalová, dipl. um.: akordeon, klavír
Učitel literárně-dramatického oboru / divadlo
MgA. et Mgr. Josef Pekárek

Oblíbené vánoční koncerty opět potěšily rodiče
Prosinec je nejen časem očekávání Vánoc, ale také obdobím, kdy bilancu-
jeme. A při hodnocení své činnosti může být jinecká pobočka Základní
umělecké školy Jakuba Jana Ryby z Rožmitálu pod Třemšínem velmi spo-
kojená.
Ve dnech 10. a
11. 12. se kona-
ly tradiční vá-
noční koncerty
žáků v Posád-
kovém domě
armády Jince.
První koncert
patřil mladším
hudebníkům a
přípravce. Děv-
čata a chlapci
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Pavel Hrubý, vedoucí pobočky
tel. 606 947 010

http://zusjince.webnode.cz/
ZUŠ J. J. Ryby
v Rožmitále p. Tř.

zpívali, hráli na
kytaru, zobco-
vou flétnu, kla-
vír, housle,
trubku, klari-
net a saxofon.
Druhý koncert
byl věnován
starším žákům,
kteří „levou
zadní“ zahráli
složitější skladby českých i světových hudebních skladatelů, ale i vánoční
písně a koledy či filmové písničky.
Veliký úspěch měl jako vždy instrumentální orchestr, který letošní vánoč-
ní koncertování zakončil. Všem žákům se jejich vystoupení povedla, diváci
nešetřili potleskem, a to byla pro účinkující ta největší odměna za úsilí,
které od září vynaložili.
Dětem i učitelům přeje městys Jince hodně úspěchů v druhém pololetí to-
hoto školního roku a již těšíme na jarní koncerty. Ung.
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Kulturní komise leden 2020

Zahájení adventu
V neděli 1. prosince
2019 byl v Jincích
zahájen advent. Kul-
turní komise Rady
městyse Jince připra-
vila pestrý program,
který moderoval
předseda komise Vác-
lav Zeisek. Jako prv-
ní vystoupila hudební
skupina Pokus ze
Zdic a hned po ní ná-
sledovalo pěvecké vy-
stoupení žáčků ZŠ
Jince s paní učitel-
kou R. Hladovou.
Malé děti vystřídala
na pódiu skupina
Macechy, která má
v předvánočním čase
opravdu napilno
(z Jinec odjížděli zpě-
váci na další vystou-
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pení). Rozsvícení vánočního stromu doprovodili trubači ZUŠ Rožmitál pod
vedením p. uč. Pavla Hrubého. O významu adventu promluvil farář koste-
la sv. Mikuláše v Jincích P. Mariusz Walczak a krásné Vánoce a š	astný
nový rok všem popřál starosta Jinec RSDr. Josef Hála. Nakonec děti po-
slaly svá vánoční přání na svítícím balónku směrem k tmavé obloze.
Po celé odpoledne mohli návštěvníci nakupovat na vánočním trhu, který
nabízel jak občerstvení, tak např. vánoční ozdoby a dekorace, vyrobené
žáky ZŠ Jince, Jinečáček zas provozoval Baby bistro s tvořivou dílnou.
Letos bylo upuštěno od tradičního ohňostroje, což ocenili majitelé domá-
cích mazlíčků. Ung.
Fotoalbum:
https://kultura-jince.rajce.idnes.cz/Zahajeni_adventu_2019/
https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Advent_v_Jincich_1._12._2019/

Výprava za brdským lesa pánem

Po deseti letech se kulturní komise roz-
hodla udělat změnu v cíli našich pravi-
delných výprav.  Místo tradiční vycház-
ky na Slonovec jsme zorganizovali ne-
dělní výlet do lesáckého střediska ve
Velcí u pěchotní střelnice.
Domníváme se, že tato změna přinesla
docela dobrou účast příznivců vycházek
přírodou. Sraz účastníků byl u Spole-
čenského centra JS, odkud jsme vyrazi-
li cestou kolem hřbitova, přes Ohraze-
nici, kolem starého mlýna ve Velcí až
na pěchotní střelnici, kde jsme navštívi-
li srub Lesní správy Jince. Vycházka
byla velmi příjemná, zvolili jsme poklidné tempo, takže všichni účastníci
měli možnost se kochat zimní přírodou, jež je na okraji vojenského prosto-
ru opravdu nádherná. V lesáckém srubu jsme ochutnali buřty opékané
v krbu Václavem Zeiskem, který po kritice opékání podstatně zkvalitnil ☺.
Pro zahřátí byl podáván svařák, káva i rum, pochopitelně pro děti a abs-
tinenty nealkoholické nápoje.
Zpestřením pobytu ve srubu byla krátká přednáška hajného p. Jana Syn-
ka. Hovořil o současných problémech lesnictví spojených s kůrovcovou
kalamitou, která podle jeho slov zasáhla zejména moravské oblasti, ale
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Kam o jarních prázdninách?

PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR 2020
V termínu jarních prázdnin (3. – 7. února 2020)
nabízíme dětem ve věku od 5 do 15 let, které se nechtějí doma celý
týden nudit, příměstský tábor v Jincích.
Celý týden bude pro ně připraven pestrý program.
Stravování 3x denně zajištěno.
Cena za dítě na týden je 1 200 Kč, pro děti z Jinec, Rejkovic a Bě-
řína 700 Kč hradí rodiče a příspěvek 500 Kč městys Jince. V této ceně
jsou zahrnuty vstupy do kulturních zařízení, jízdné, pojištění.

Vedoucími tábora budou jako vždy předseda kulturní komise Rady
městyse Jince Václav Zeisek, jeho pravá ruka knihovnice Zuzana Belanská.
Přihlášky budou k vyzvednutí od poloviny ledna 2020 v knihovně
Jince. Kapacita tábora je omezená, takže neváhejte, kdo dřív
přijde… Nejpozdější termín jejich odevzdání je 31. ledna 2020.
Bližší informace u Václava Zeiska, předsedy kulturní komise
– tel. 721 205 351.
Tábor se uskuteční pouze v případě, přihlásí-li se minimálně 10 dětí.

bohužel se velmi nebezpečně přiblížila k našemu prostoru. V příštím roce
bude záležet na počasí. Jestli bude jeho vývoj pokračovat jako v posled-
ních letech, tak i náš prostor bude kůrovcem velmi ohrožen. To pak v žád-
ném případě nepřidá na hospodaření Vojenských lesů a statků, které již
letos silně pocítily finanční ztrátu. Náladu pak pozvedlo zpívání vánočních
koled za kytarového doprovodu pana Jiřího Švamberga. Účastníkům byly
rozdány zpěvníky, takže se převážná část výletníků do zpívání zapojila.
Děkujeme zejména panu Janu Synkovi, že nám bylo umožněno naši akci
uspořádat v prostorách LS Jince, což bylo účastníky velmi kladně hodno-
ceno. Srub poskytl útulné a hezké prostředí.
Tak zase za rok na shledanou v pohodě a ve zdraví.

za kulturní komisi Milan Raška
foto Zuzana Belanská

Fotoalbum z vycházky:
https://knihovna-jince.rajce.idnes.cz/Vyprava_za_brdskym_lesa_panem
_dne_8._12._2019/
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Český rybářský svaz, MO Jince leden 2020

Výbor Českého rybářského svazu
informuje
1) Schůze výboru se koná dne 7. 1. 2020 od 17.00 hod na
domečku ČOV.
2) Výdej členských známek (pravidelný peněžitý příspěvek) a proplacení
brigádnických hodin (pracovní roční příspěvek) na rok 2020 je možné uhra-
dit dne 7. 1. 2020 od 17.00 hod. na výborové schůzi u p. Zdeňka Beránka.
3) Termín a čas výdeje povolenek k lovu na rok 2020 je nutné domluvit
u p. Reného Kenardžieva (mobil: 606 149 443, e-mail: renekenardziev
@seznam.cz).
4) O hospodářském vypořádání za rok 2019.
5) Dne 22. 2. 2020 od 14.00 hodin proběhne členská schůze ČRS., z.s., MO
Jince v hospodě „Za Vodou“ v Čenkově. Po skončení schůze se všem zú-
častněným bude podávat guláš s chlebem (jedno občerstvení zdarma).
Všichni zúčastnění obdrží jeden odznak se znakem naší organizace.
6) O znaku naší organizace.
7) O Fondu pro nákup ryb k 31. 12. 2019.
8) O plnění pracovního ročního příspěvku (brigád)
v roce 2019.
9) O fungování svazu.
Fotografie a články k bodu 4, 6, 7, 8 a 9 jsou umístěny
na www.jince.cz, Organizace, Společenské zájmové
a sportovní organizace, Český rybářský svaz, MO Jince.

Plnění pracovního ročního příspěvku (brigád) v roce 2019
V roce 2019 naši členové plnili pracovní roční příspěvky (dále jen „brigá-
dy“) následovně:
a) v termínech stanovených „Plánem činnosti“,
b) v termínech stanovených výborem.

Brigády dle „Plánu činnosti“ byly naplánovány na dny:
- 2. 3., 9. 3., 16. 3., 23. 3., 30. 3., 6. 4., 13. 4., 20. 4. a 27. 4. 2019,
- 7. 9., 14. 9., 21. 9., 28. 9., 5. 10., 12. 10., 19. 10. a 26. 10. 2019.
V termínech 2. 3., 9. 3., 23. 3., 7. 9., 14. 9. a 21. 9. 2019 proběhly brigády
v souladu s „Plánem činnosti“. Těchto brigád se průměrně zúčastnili tři
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lidé (předseda a dva členové organizace). Statistika brigád je trochu zkres-
lená tím, že některé naplánované termíny brigád nám kolidovaly s výlovy
a rybářskými závody. Naši členové si mohli vybrat, zda půjdou na brigá-
du, na výlov nebo na rybářské závody. Většinou zvolili variantu v termí-
nech stanovených výborem. V roce 2020 jsou brigády naplánované dle
„Plánu činnosti“ mimo rybářských závodů a výlovů.
Statistika ukazuje, že stěžejní plnění brigád je v termínech stanovených
výborem.
V roce 2019 jsme odpracovali v rámci brigád 1 509,5 hod. následovně:
1) při výrobě násad MP a údržbě rybochovných zařízení (rybníků, líhní
apod.) 874,5 hodin,
2) pro potřeby MO (úklid, údržba objektů MO, údržba revírů) 56 hodin,
3) pro ochranu přírody a životního prostředí 234 hodin,
4) pro potřeby obce 345 hodin.
Pro většinu čtenářů tohoto článku jsou body 1 a 2 jasné, ale mohlo by
dojít k určitým pochybnostem k bodu 3) a 4). V bodě 3) evidujeme kontrol-
ní činnost rybářské stráže, kontrolu rybníků a měření kvality vod, sběr
a odvoz odpadků, akce „Vodník“ atd. V bodu 4) evidujeme zabezpečení akcí
„Čarodějnice“, „Jinecké slavnosti“, „Hubert“ (řada našich členů jsou čle-
ny hasičů a naopak), rybářské závody atd.
Vzhledem k tomu, že účastníky brigád jsou členové organizace od 18 let do
65 let, mimo ZTP a žen, tak nám moc aktivních členů na brigády nezůstá-
vá. Část členů volí variantu, že si 15 hodin brigád zaplatí (1 hodina /
100,00 Kč), nebo	 tato možnost je uvedena ve Stanovách.
Touto cestou bychom chtěli poděkovat p. Vladimíru Rosolovi za údržbu
rybníka Hejdov.
V současné době udržujeme šest rybníků a dva domečky s pozemky.
K zabezpečení výlovů, rybářských závodů a „Vodníka“ byla provedena
údržba potřebných prostorů.

V roce 2020 chceme pokračovat v osvědče-
ném postupu a udělat dle našich možností
i něco navíc.
Výbor přeje našim členům do nového roku
vše nejlepší, spokojenost a zejména to nej-
důležitější, co rybář potřebuje - pevné zdra-
ví a pěkné úlovky ryb.

Výbor ČRS, z. s., MO Jince
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Český zahrádkářský svaz, ZO Jince leden 2020

Květinový candrbál pro dobrou věc
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Jince,
která v minulém roce oslavila 60 let svého trvání, děkuje
za podporu Květinového candrbálu, který jsme uspořádali
22. listopadu 2019.
Děkujeme:
- Obecnímu úřadu Čenkov za bezplatné zapůjčení sálu v restauraci Za Vodou
- personálu restaurace Za Vodou
- členům naší organizace za přípravu tomboly, výzdobu sálu a zajištění

šatny
- panu Františku Kadeřábkovi a Janu Tichotovi za zajištění dopravy
Sponzoři akce, kterým též moc děkujeme:
- Lékárna Pilulka Jince – Mgr. Na�a Rydrychová
- Elektro Jince
- Pneu Lang Jince
- Dupačky Jince
- Městys Jince
- Sbor dobrovolných hasičů Jince
- Světelná reklama Hrkal

a Greiner Jince
- Květiny Jince
- Čerpací stanice EVAPP

– p. Daniela Trnková
- pan Milan Anděl
- BOBR Jince
- SÁBA Jince
- Bižuterie – dárky Jince
- Drogerie u Hrdliček

Jince

A nesmíme zapomenout poděkovat všem, kteří přispěli do kasiček, a tím
podpořili Domov Koniklec Suchomasty.
Během večera proběhla tradiční dražba dortu, kterou skvěle vedl Zdeněk
Ulman, nejvyšší částku nabídla i letos rodina Bačákova.
Celková suma, kterou jsme na místě předali zástupkyni Domova Koniklec
Bc. Alexandře Váchalové, se nakonec vyšplhala na krásných 16.582 korun.
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Fotoalbum Miroslava Maršálka:
https://mim-jince.rajce.idnes.cz/Z_kvetinoveho_candrbalu_2019/

Bábovky – jedna chutnější než druhá
Soutěž o nejchutnější bábovku jsme uspořádali 7. prosince 2019 v hotelu
Kratochvíl. Sešlo se jedenáct vzorků. Hodnocení bylo těžké, protože hod-
notící porotu oslovily všechny bábovky – každá měla jinou a neopakova-
telnou chu	.
Bodování bylo těžké, ale po-
rota složená z členů delegace
Domova Svatý Jan nakonec
rozhodla takto:
První místo získali Tomáš
Kvapil z Jinec a Vla�ka Vin-
šová z Čenkova,
na druhé příčce skončila
Mirka Endrštová z Jinec a
jako třetí se umístila Petra
Křížová z Příbrami a Domov Svatý Jan.
Děkuji personálu hotelu Kratochvíl za poskytnutí zázemí a za skvělé jídlo.
Obrovské poděkování patří samozřejmě všem pekařům a pekařkám.
Po soutěži k dobré náladě vyhrávala kapela Cirkus Hulata, která letos
oslavila patnácté výročí založení. Členům kapely do dalších let přejeme
hodně společných akordů. Iva Jelínková, předsedkyně ČZS Jince



71

Římsko katolická farnost leden 2020

Tříkrálová sbírka v Jincích

V neděli 5. ledna 2020 při nedělní mši budou v kostele sv. Mikuláše
v Jincích od 8.00 hodin koledníci Tři králové zpívat a občané jim
mohou přispět do kasičky na obnovu zařízení denního stacionáře Charity
Příbram. Tříkrálová sbírka je největší charitativní sbírka v ČR a  pro
charitu je existenčně důležitá. Přispět nám můžete i dárcovskou SMS.

Více informací na https://www.trikralovasbirka.cz

za pomoc děkuje Charita Příbram
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sport leden 2020

Cvičení s Katkou
v mateřské škole Jince

LEDEN 2020 v MŠ Jince
každé úterý od 7. ledna 2020
17.00 hodin - Jemné zdravé cvičení - 10 lekcí
18.00 hodin - Aktivní zdravé cvičení - 10 lekcí – akce je obsazená
19.00 hodin - Vědomá relaxace - 10 lekcí - zaměřeno na zdraví a vitalitu
kostí a kloubů
sobota 18.1.
19.00 hodin - Probuzené srdce - jednodenní seminář

Více informací: Katka Dendysová, www.azted.cz, tel. 773 209 123

Volejbalový turnaj – jinečtí skončili druzí
V neděli 1. prosince se v 1. ZŠ Příbram konal okresní turnaj smíšených
týmů ve volejbale pořádaný Asociací sportu pro všechny.
Z celkových pěti zúčastněných se Tělovýchovná jednota Jince umís-
tila na krásném druhém místě za březnickými Čápy.

Třetí místo patřilo
Baníku Příbram, ná-
sledoval tým Březo-
vých Hor a Milín.

Tentokrát za TJ Jince
bojovali: Riesz P.,
Vinkler J., Pšenička
J., Pšenička Z., Hrkal
J., Tkáčová E., Bene-
šová N., Prokopová
L., Tkáčová D.

za TJ Jince
N. Benešová
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Karel Turek je mistrem světa!
Jineckého truhláře Karla Turka ne-
třeba dlouze představovat. Jak jsme
již dříve psali v Jineckém zpravoda-
ji, reprezentuje městys Jince, ale
i Středočeský kraj a Českou republi-
ku v benchpress, což je silový sport.

Dne 1. prosince se stal MISTREM
SVĚTA v BENCHPRESS (silový
sport, kdy závodník vleže spouští
činku směrem k hrudníku a pak ji
musí opět zvednout zpátky do na-
pnutých paží) pro rok 2019. Karel
závodí za federaci XPC a v Polsku,
kde se MS konalo, zvítězil v katego-
rii Master 1 (věk od 40 do 50 let,
váha do 100 kg). Překonal svůj re-
kord a zvedl 200 kg. Karel Turek je
také držitelem evropského rekordu
v téže federaci.

Jak sám říká: "Příprava na závod
byla velice náročná a neměl jsem
na ni moc času. Za svůj úspěch
vděčím především manželce Zuzce,
která byla mou největší oporou
a podporovatelkou. A za to jí z ce-
lého srdce děkuji."

V příštím čísle přineseme s Karlem
Turkem rozsáhlejší rozhovor. 

Ung.
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TJ Sokol Jince leden 2020

Výstup na vrchol Praha
11. ledna 2020
Jedná se o zdolání pěší túry v délce cca 7,5 km, s převýšením 172 m,
přes Malý Tok. Možnost volby několika alternativ výstupu i sestupu. V cíli
se účastníci zaregistrují a do připravených pokladniček vloží dobrovolné
vstupné, jehož výtěžek darují organizátoři na charitativní účel-postiženým
klientům ústavu v Solenicích. Za odměnu si může každý opéci připravené
špekáčky na některém z mnoha ohniš	, žízeň ukojit nápoji ve formě čaje,
grogu, griotky, rumu atd.

Jízdné 80 Kč za osobu, děti do 15 let 30 Kč. Odjezd autobusu v sobotu
11. 1. 2020 z autobusových zastávek:
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Jince náměstí 8.50, Jince Sokolovna 8.55, Jince – nádraží 9.00, Čenkov
9.05, Hluboš 9.15 hod., dále Příbram, Březové hory.

V době uzávěrky JZ byla ještě volá místa.

Vhodná obuv a oblečení vzhledem ke stavu počasí a terénu je samozřej-
mostí.

Závazné přihlášky s  úhradou jízdného:
Tesařová Jana, Pod Královkou čp. 355 Jince,
tel. 605 206 721, e-mail: tesarovajana@atlas.cz

TJ Sokol Jince
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13. dělostřelecký pluk leden 2020

Oslava svátku sv. Barbory
Dne 5. prosince 2019 proběhla v jineckých
kasárnách oslava svátku sv. Barbory, patronky
dělostřelců. Součástí této tradice je i pasování
nových příslušníků jednotky do cechu kanonýr-
ského.
Zaplněný kinosál v Jincích byl opět svědkem tra-
dičního dělostřeleckého soudu sv. Barbory. Soud-
ní líčení, které se konalo se všemi předepsanými
atributy, tedy za účasti hlavních soudních osob
včetně předsedy skončilo odsouze-
ním všech obžalovaných ke službě
ve 13. dělostřeleckém pluku v Jin-
cích.
„Každým rokem se snažíme na svá-
tek svaté Barbory připravit atrak-
tivní program i doprovodné soutěž-
ní disciplíny v rámci tradičního dě-
lostřeleckého víceboje. To proto,
aby soutěž bavila nejen hlavní ak-
téry, ale také ty, kteří je přišli po-
vzbudit,“ uvedl jeden z organizáto-
rů akce.
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Oslava svátku sv. Bar-
bory byla i rozlouče-
ním posádky s dosa-
vadním velitelem plk.
Ivanem Mrázem.

Zdroj: Facebook
13. dělostřelecký
pluk Jaselský

Loučení
s velitelem
Konec roku 2019 u 13.
dělostřeleckého pluku
s sebou přinesl velké
změny. Současný velitel
plk. Ing. Ivan Mráz,
Ph.D. ve funkci končí
a od roku 2020 jej vy-
střídá plk. gšt. Ing. Mi-
lan Kalina. Současně
s velitelem také odchází
jeho zástupce plk. gšt.
Ing. Jan Cífka, místo
kterého nastupuje plk.
Ing. Marcel Křenek.
Předání funkce byl pří-
tomen zástupce velitele
pozemních sil brigádní
generál Ing. Ladislav
Jung a velitelé brigád
a pluků pozemních
i vzdušných sil.

13. dělostřelecký pluk „Jaselský“
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Denní střelby (09,00 – 18,00) Noční střelby (18,00 – 24,00) Neprůjezdné
komunikace

Datum od do od do
1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.
15.
16. 09,00 15,00
17.
18.
19.
20. 10,00 15,00
21. 09,00 15,00
22. 09,00 15,00
23. 09,00 15,00
24.
25.
26.
27. 10,00 17,00
28. 09,00 17,00
29. 09,00 17,00
30. 09,00 17,00
31.

X – komunikace Neřežín – Obecnice, Zaječov – Obecnice  UZAVŘENA!

Prostor posádkového cvičiště je trvale uzavřen. 1 hodinu před zahájením střelby bude
zabezpečeno uzavření komunikace Velcí - Brda uzavírací směnou.

13. dělostřelecký pluk Jince
Brdy 2, 262 23 Jince  /  www.13dp.army.cz

V měsíci LEDEN 2020 budou ve Výcvikovém táboře
Jince prováděny střelby takto:
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Policie informuje leden 2020

Úřední den policistů na služebně
v Jincích, ul. Slunečná 392 (u zdravotního střediska)

Dne 13. ledna 2020 v čase od 15.00 do 17.00 hodin
budou policisté na služebně poskytovat informace
a odpovídat na dotazy souvisejícími s prací policie.

Za jedenáct měsíců letošního roku evidovali policisté na Územním odboru
Příbram celkem 1525 dopravních nehod, což je oproti roku 2018 o 62
nehod více. Deset osob zemřelo, 57 lidí utrpělo těžké zranění a 288 osob
poranění lehčího charakteru.
V měsíci listopadu řešily policejní hlídky 129 nehod. Dva lidé skončili
v nemocnici s těžkým zraněním. Nejčastější příčinou dopravních nehod byl
nesprávný způsob jízdy a nepřiměřená rychlost. Tři motoristé, kteří způ-
sobili nehodu, byli pod vlivem alkoholu. Celkem 39 karambolů zavinila
zvěř. Na automobilech vznikla škoda, která dosáhla téměř šesti milionů
korun.
Příbramští kriminalisté obvinili ze dvou trestných činů řidiče sanitky, kte-
rý dne 4. dubna v ranních hodinách havaroval na železničním přejezdu
v obci Čenkov. Došlo zde ke střetu s vlakem, ve kterém bylo 25 cestujících.
Při srážce dopravních prostředků zemřel převážený 86letý pacient. Za pře-
čin usmrcení z nedbalosti a těžké ublížení na zdraví z nedbalosti hrozí
obviněnému jeden rok až šest let odnětí svobody.
Zatím nezjištěný pachatel odcizil z 15. na 16. listopadu osobní vozidlo znač-
ky Hyundai Accent, které bylo zaparkované v Jincích. Způsobená škoda
byla vyčíslena na 30 tisíc korun.
V době od 19. do 23. listopadu vnikl neznámý zloděj do rekreační chaty
v obci Běřín. Z obytného prostoru, který prohledal, nakonec ukradl televi-
zor a elektrickou brusku. Hmotná škoda činila čtyři tisíce korun.
Škoda ve výši 40 tisíc korun vznikla při nehodě, která se stala dne 26. lis-
topadu odpoledne v katastru obce Hluboš. Devatenáctiletá řidička při pro-
jíždění prudké zatáčky vyjela na pravou krajnici, kde bokem auta narazila
do vzrostlého stromu. Žena byla převezena do nemocnice na vyšetření.

por. Bc.  Monika Schindlová, DiS.
tisková mluvčí P ČR Příbram
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zprávy z Rejkovic leden 2020

V RV RV RV RV Rejkejkejkejkejkovicích řádili čertiovicích řádili čertiovicích řádili čertiovicích řádili čertiovicích řádili čerti
V prosinci loňského roku poprvé obcházel uličkami Rejkovic Mikuláš.
K tomu nám sdělila paní Eliška Fulínová: „Naše krásné Rejkovice se začí-
nají rozrůstat. Je tu te� hodně malých dětí, a tak 5. prosince vyrazili
za dětičkami na návštěvu Mikuláš (Jana Císařová), andílek (Janička Císa-
řová) a čerti (Pavel Fulín, Luboš Jakubík, Filip Bačák a Jirka Císař).
Dětičky slibovaly a říkaly básničky, za to dostaly dobroty, a snad se polep-
ší. Možná máme v Rejkovicích další pěknou tradici.“
Tak držíme palce!

Miroslav Maršálek



81

zprávy z Čenkova leden 2020

Zprávičky z malé školičky

Rozloučili jsme se
s panem Vojtěchem Zárybnickým.

Jede zima jede, jede na saních,
rozhazuje kolem sebe, rozhazuje sníh.

Nejprve bychom se rádi ohlédli za měsícem prosincem, abyste věděli, co se
u nás událo nového.
V Bukové jsme nasáli tu pravou vánoční atmosféru. Připomněli jsme si
vánoční zvyky a tradice a dozvěděli jsme se, jak se dříve slavily Vánoce.
No a samozřejmě nechyběla procházka pekelnou školou, kde nás legrační
čertík učil vyplazovat jazyk nebo chrastit řetězem. Trošku se někteří z nás
báli, ale stejně… bylo tam krásně.
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Další den do školky přišla
vzácná návštěva. Pan Mikuláš
se svými pomocníky přinesl
koš plný ovoce a dalších dob-
růtek. Vyměnil ho za básničku
a písničku. Sem tam nějaká sl-
zička nám ukápla, to ano, ale
byli jsme moc šikovní.
Před Vánoci jsme ještě do naší
školky pozvali všechny, které
máme rádi a sice na naši besíd-

Pečení perníčků a návštěva Čechovy
stodoly.

ku. Předvedli jsme jim spoustu písniček a básniček, které jsme se ve škol-
ce od září naučili. Na klavír nás, jako vždy, doprovázel náš pan Kafka.
Poslední týden před Vánocemi jsme měli napilno. Na podzim jsme usušili
spoustu kaštanů a ty jsme te� odnesli zvířátkům do lesa. Krásně jsme jim
ozdobili stromečky a zazpívali vánoční koledy. A když to tak hezky umíme,
byli jsme zazpívat dědečkům a babičkám do Domova seniorů v Čenkově.
Cestou jsme pozdravili a zakoledovali třeba panu starostovi nebo paní Ma-
jerové, která prodává v našem čenkovském krámku.
A protože jsme byli jen a jen hodní kluci a holčičky, tak nám Ježíšek zane-
chal spoustu dárečků pod stromečkem.

Naše vánoční besídka.
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Co nového v  obci

Zpívání u kapličky
O třetím adventním víkendu, v sobotu 14. prosince, jsme se sešli už tradič-
ně u kapličky na desátém adventním koledování. Spolu s kapelou Čenko-
mor si přišlo zazpívat koledy kromě obyvatel Čenkova i mnoho přespol-
ních. Pódium bylo na upraveném prostranství vedle školky, pod kapličkou.
Na začátku adventu byl u kapličky umístěn betlém ze sena v životní veli-
kosti vytvořený Jirkou Firýtem, opět doplněný o další postavy.
S velkým úspěchem se opět setkala „Andělská pošta“. Anděl přijímal od
dětí dopisy a zprávy, kterými vyslovily přání, co by rády našly pod stro-
mečkem.
Občerstvení bylo podáváno ve stánku, kde na přítomné čekalo svařené
víno, horký čaj, preclíky a sladké koláčky, poskytnuté již tradičními spon-
zory.

Zdraví vás kluci a holky
z čenkovské školky

Chtěli bychom tímto velmi poděkovat panu Komínkovi, který nám daroval
dva stromečky. Do školky dovezl krásnou jedličku. Ten druhý, smrček, dal
společně s panem Firýtem k brance naší školky. Moc se nám to líbilo a my
jsme si oba stromky krásně ozdobili.
Rádi bychom poděkovali Zinkovně WIEGEL s.r.o. za finanční dar, který
využijeme na nákup hraček a didaktických pomůcek.
Do nového roku přejeme všem hodně zdraví, štěstí a radosti.
A	 se vám oči stále smějí, a to po celý rok 2020.
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Během vystoupení Jirka Firýt připomněl kulaté výročí vzniku naší obce
a zájmových složek a citoval úryvky z obecních kronik. Starosta obce
Ing. Jan Hauptman poděkoval za přípravu a uskutečnění vánočního kole-
dování. Popřál všem, kteří na koledování přišli, příjemné a klidné prožití
vánočních svátků. Klidné svátky popřál též farář jineckého kostela
P. Mgr. Marius Stanislaw Walczak. Začátek a konec odzvonil již tradičně
pan Antonín Firýt. Václav Volek

Tříkrálový průvod
V sobotu 4. ledna 2020 opět projde Čenkovem průvod Tří králů.
Nejedená se o charitativní akci, a proto nejsou vybírány peníze. Cílem
celého průvodu je popřát všem spoluobčanům, kteří nám otevřou, podáním
ruky hodně štěstí a zdraví v roce 2020. srdečně zve Jiří Firýt

Divadlo Za Vodou
Divadlo Za Vodou zve 17. ledna 2020 v 19 hodin do
hospody Za Vodou „Na správnou adresu“, což je navíc
název představení divadla Kruh z Dobříše (viděli jsme
a doporučujeme!).
Samozřejmě také doporučujeme hru Zářivá hvězda, kterou uvedeme my
18. ledna na zámku ve Všeradicích.

Zaručené informace poskytl nezaručený zdroj Jarda
www.divadlozavodou.cz
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Hospoda Za Vodou  p o ř á d á  a  z v e :

25. 1. Maškarní bál, Čenkov od 20.00 hodin
14. 2. Hasičský ples, Čenkov od 20.00 hodin, pořádá SDH Čenkov
15. 2. Dětský karneval, Čenkov od 13.00 hodin
15. 2. Oldies párty, Čenkov od 20.00 hodin
7. 3. Kabát revival Plzeň + Rocksana, Společenský dům Hořovice

od 20.00 hodin (ženy, slečny, dámy a dívky mají vstup zdarma
při příležitosti MDŽ)

21. 3. Trautenberk + host, Společenský dům Hořovice od 20.00 hodin
28. 3. Ples správných chlapů, Čenkov od 20.00 hodin
18. 4. Mig 21, Společenský dům Hořovice od 20.00 hodin
25. 4. Walda gang + Alkehol, Společenský dům Hořovice od 20.00

hodin
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kultura v Hořovicích leden 2020

SPOLEČENSKÝ DŮM Hořovice
28. 1. 2020 od 19.30
LÁSKA A PÁREČKY - divadelní představení, aktuální předprodej
Mistrovsky napsaná, místy i hořká komedie, vycházející z reálných životních situací.
Neděle 16. 2. od 16.00
LOTRANDO A ZUBEJDA, aktuální předprodej
Nová muzikálová pohádka Lotrando a Zubejda je určená pro děti od tří do dvanácti
let. Pohádka je přepsaná podle filmové předlohy režiséra Karla Smyczka a scéna-
risty Zdeňka Svěráka. Díky jejich podpoře můžete očekávat v pohádce známé krás-
né písně.

KLUB LABE Hořovice
15. 1. od 19.30 – aktuální předprodej
ZAKÁZANÝ RÁDIO LIVE – COMEDY SHOW – ARNY – NASTY –
VOJTAANO
16. 1. od 19.30
JIŘÍ TRNKA: NALEZENÝ PŘÍTEL, filmová projekce
17. 1. od 21.00
AC/DC REVIVAL ŠPEJBL’S HELPRS
23. 1. od 19.30
25 KM/H – SEX, DROGY A PING-PONG, filmová projekce
24. 1. od 20.00
ÉK (HUNGARY) + SUPPORT: BEAT SISTERS (ROCK FROM BEROUN)
Ék je čtyřčlenná rocková skupina z Budapešti. Za dobu existence se zviditelnila
na nejvýznamnějších ma	arských pódiích.

AKTUÁLNÍ PŘEDPRODEJ:
Informační centrum, Vrbnovská 30/1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230, email: ic@mkc-horovice.cz

11. 3. od 19.00, SD - DVA NAHATÝ CHLAPI
21. 3. od 20.00, SD - TRAUTENBERK
31. 3. od 19.00, SD - VE DVOU TOUR Lenka Nová a Petr Malásek
15. 4. od 19.00, SD - 4TET
18. 4. od 20.30, SD - MIG 21
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kultura v Příbrami leden 2020

DIVADLO A . DVOŘÁKA PŘÍBRAM

Legionářů 400, Příbram 7, tel. 326 531 250

Velká scéna

den datum od představení skup. hraje nebo pořádá

Čt 9. 1. 19.00 Caveman Point s.r.o.
Pá 10. 1. 19.00 Scény z manželského

života N Agentura Harlekýn
Ne 12. 1. 15.00 Zlatovláska D Divadlo Pohádka
Pá 17. 1. 19.00 Soudné sestry Divadlo A. Dvořáka Příbram
Po 20. 1. 19.00 Hostina dravců E 2019 Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 21. 1. 19.00 Cavewoman Point s.r.o.
So 25. 1. 20.00 Divadelní ples Divadlo A. Dvořáka Příbram
Po 27. 1. 19.00 Hostina dravců F 2019 Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 28. 1. 19.00 Laura a její tygři koncert
Pá 31. 1. 19.00 Tanec na konci léta Divadlo A. Dvořáka Příbram

Malá scéna

So 11. 1. 17.00 Vinnetou Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 22. 1. 19.00 Splašené nůžky Divadlo A. Dvořáka Příbram
Út 28. 1. 19.00 Splašené nůžky Divadlo A. Dvořáka Příbram
St 29. 1. 19.00 Číňani Divadlo A. Dvořáka Příbram

Více info na http://www.divadlopribram.eu
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JOSEF DIVIŠ
Podluhy 43
268 01 Hořovice
tel. 775 930 287
divis.josef@email.cz

ZEDNICKÉ PRÁCE
Kompletní dodávky staveb
Rekonstrukce a výstavba
rodinných domů a bytů

Obklady a dlažby • Sádrokartony
Zámkové dlažby • Ploty

Zateplení rodinných domů
Drobné zednické práce

HORKÝ Miloslav a Roman

ELEKTROINSTALACE
HROMOSVODY

montáže, opravy, údržba
REVIZE

JINCE 192 • Mobil 732 786 806, 603 875 347
E-mail: romihor@volny.cz

www.elektro-horky.cz
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